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 ראש העיר. –סקירה ודיווח . 1

 

ישי מר חיים ברוידא:  את  פותח  אני  לכולם,  טוב  המניין  ערב  מן  העיר  מועצת  . 16.11.2022בת 

לפני שאנחנו עוברים לישיבה עצמה לסדר היום, אז אני אומר ערב טוב לכל הציבור שצופה בנו בבית.  

קיבלתי  בערב  אתמול  נושאים.  במספר  לעדכן  רוצה  אני  אחרות,  בישיבות  כמו  הישיבה  ובתחילת 

להגיד משמש ממנהלת מחוז מרכז במשרד החינ לי שרעננה  טלפון, אפשר  אופיר, שהודיעה  ורדה  וך 

 רשויות שנמצאות במחוז הזה, יש פה עשרות רשויות.   3זכתה בפרס החינוך המחוזי, אנחנו ועוד 

מבחינתי זה הישג אדיר והבעת אמון אמיתית במערכת החינוך בעיר שלנו. כמחזיק תיק החינוך אני  

ב שעוסק  מי  העירוני,  החינוך  למערך  כבוד  תעודת  בכך  זה רואה  כמה  יודע  יומיומית  בצורה  חינוך 

קוראים   שאנחנו  מה  מוניציפאלית,  פדגוגיה  מקדמת  רעננה  על    360מורכב.  דגש  שמים  אנו  מעלות. 

ושיתוף,  שותפות  של  סיסטם  אקו  ויזמות,  חדשנות  של  תרבות  המשותף,  החינוכי  המרחב  פיתוח 

טית לצוותים ולתלמידים. אני הרחבת אפשרויות הבחירה, פיתוח... אנושי, וכל זאת במעטפת הוליס

רויטל  כאן,  שנמצאת  החינוך  אגף  ולמנהלת  הילדסהיימר,  אריאל  העירייה  למנכ"ל  להודות  רוצה 

שפירא, לכל הצוותים החינוכיים מגיע יפה. לסגלים הפדגוגים ולכל העובדות העובדים תומכי החינוך 

העירוניים, תודה על המחויבות  ההוראה, המינהלה, למנהיגות ההורים, מה שנקרא במוסדות החינוך  

 המסירות וההשקעה בלתי נגמרת, זה לא מובן מאליו.

תודה מיוחד כמו שאמרתי גם להנהגת ההורים העירונית וליו"ר הנהגת ההורים אודליה שיינדרוף על  

החינוך   במשרד  שלנו  השותפים  על  ותודה  השנים,  לאורך  משמעותי  פעולה  ושיתוף  אמיצה  שותפות 

ו המחוז  שההשקעה הנהלת  ובטוח  סמוך  אני  הארצית.  לתחרות  עלתה  רעננה  הפיקוח.  גורמי  כל 

וההישגים שלנו כרשות יתקבלו ביטוי מלא גם בתחרות הארצית. ואנחנו נמשיך במאמצים ונחזק את  

 המערך החינוכי עבור כלל ילדי רעננה. 

לפ הבילויים בחצר השוק.  בעבודות הפיתוח ברובע  לראות את ההתקדמות  ימים  אני שמח  ני מספר 
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ברנר.   מתחם  עם  השוק  רחוב  של  החיבור  על  לעבוד  אלו    2התחלנו  בימים  נפתחים  חדשים  עסקים 

ממש. האזור כולו יציע לתושבי העיר מגוון של אפשרויות בילוי, אטרקציות, מסעדות ופנאי. זה חלק  

ה לצד  בעיר,  הבילוי  אפשרויות  למגוון  הקשור  כל  את  ולהעצים  להמריץ  שלנו  טראקים מהרצון  פוד 

בכל  גמלא.  ובמרכז  הפארק  לב  באזור  זמר  בנווה  והבילוי  הסחר  מתחמי  וקידום  בעיר  שנפרסו 

האזורים הללו אנחנו רואים פריחה ופתיחה של מקומות חדשים, מסעדות ובתי קפה לרווחת הציבור  

 הרענני. 

ומד בפני תושבי  אנחנו עושים הכול כדי לדחוף קדימה, למשוך לכאן יזמים, ולהרחיב את ההיצע הע

העיר. ואני בטוח שהמגמות האלה יימשכו גם בחודשים הקרובים ונראה שגשוג של מקומות נוספים  

שנפתחים. ברמת הפיתוח העירוני עבודות השדרוג ברחוב אחוזה נכנסו לשלב מתקדם בחלקו הצפוני 

גבוהים וביצוע  של הרחוב. אנו פועלים כדי לסיים את העבודות במהירות תוך שמירה על סטנדרטים  

 מקצועי ויעיל. 

את המיסעים ואת הכבישים, מחדשים   לצד החלפת המדרכות, הריצופים ואריחי רחוב אנו משדרגים

ומשדרגים את התאורה. מכלול   יחד עם שלטי הרחובות,  העירוני  הגינון, מחליפים את הריהוט  את 

רק המרכזי של העיר. אני שמח  הפעולות האלה יסייע להעניק חזות חדישה ועדכנית לצורך אחוזה העו

נווה  לעדכן גם כי השלמנו את שלב ב', ואנו מסיימים את עבודות הפיתוח בשצ"פ הלינארי בשכונת 

ולבקר באזור,   ללכת  לו  מי שיצא  וטבורה של השכונה.  ליבו של הפארק  לב  זמר. שטח שמהווה את 

והפי הבינוי  הגבוהים של  והסטנדרטים  יכול להתרשם מהאסתטיקה  לכל ודאי  בפארק, שמציע  תוח 

 תושבי רעננה וכמובן גם תושבי השכונה, מרחב ירוק ופסטורלי לפעילות פנאי משפחתית ואישית.  

באזור התעשייה בעיר. מדובר על מתחמים   place making-התחלנו גם בשלב הראשון של עבודות ה

רענ תחושה  הציבורי  המרחב  את  המשוות  ויצירתיות,  צבעוניות  ויצירות  הרצון  קטנים  וצעירה.  נה 

שלנו לעודד את העסקים בעיר, את ההליכה בין מוקדי הבילוי, תוך יצירה של נקודות אטרקטיביות  

 חדשות, זה הקונספט ואני חייב לומר שזה נראה מקסים. 

רעננה   כרטיס  זה  ובכלל  בעיר,  המסחר  לקידום  אחרים  לצעדים  גם  מתלווה  כיום   360זה  המונה 
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מ ה  7,000-למעלה  למתקנים חברים,  כניסה  לתושבים  ומאפשר  עסק,  בתי  בעשרות  מהטבות  נהנים 

עירוניים.   רעננה  ואירועים  בגוגל  הנחיתה   360תקליקו  עמוד  דרך  מקוונת  בצורה  להתרשם  ותוכלו 

וולטאים שלנו פרושים  -הייעודי לראשונה. ייתכן ולא רבים שמים לב כי חלק גדול מהמתקנים הפוטו 

 ספר גנים ומוסדות חינוך. על גבי גגות עירוניים בבתי 

ירוקה במוקדים רבים בעיר, מתוך   אך אנו מקדמים מהפיכה של ממש בכל הקשור להפקת אנרגיה 

התפיסה של רעננה עיר ירוקה, חדשנית ומקיימת ששואפת לממש חזון של אנרגיה ירוקה ומתחדשת. 

אנרגיה של  אגירה  מערכת  של  והפיתוח  התכנון  בשלבי  אלה  בימים  נמצאים  באזור אנו  שתוקם   ,

הפארק האורבני בחלקו המזרחי של אזור התעשייה בעיר, קירוי החנייה במתחם תאפשר לנו לאגור  

קילו ואט, ותביא אותנו ליכולת פעולה על בסיס של מודל איפוס אנרגטי. דבר    600חשמל בהיקף של  

וע הורות בסלון. נוסף וחשוב, לאחר שנתיים של הפסקה בשל הקורונה, אנו יוצאים שוב לדרך עם שב

בתחום  המקצוע  אנשי  טובי  עם  ומפגשים  הרצאות  רבים,  תכנים  בתוכו  הכולל  חשוב,  מיזם  זה 

 החינוכי. 

העירונית,   המכללה  של  הפייסבוק  ולעמוד  העירוני  לאתר  להיכנס  ההורים  ציבור  את  מזמין  אני 

ה ונשות  אנשי  ושיתוף  התושבים  בבתי  שייערכו  הרצאות  של  רחב  למגוון  הטובים ולהירשם  מקצוע 

בתחום, לטובת למידה וקידום שיח העוסק באתגרים הוריים, המעסיקים את כולנו, החל מהפרעות  

קשב, ניהול הזמן במסכים, חוסן בגיל ההתבגרות, וכמובן עוד תכנים. וההשתתפות היא ללא עלות, 

 והציבור כולו מוזמן.  

תרגילים   של  סדרה  לקיים  ונמשיך  קיימנו  האחרונים  את  בשבועות  למקסם  שתכליתם  ואימונים, 

העורף   פיקוד  אנשי  צה"ל,  בשיתוף  כשבוע  לפני  חירום.  לשעת  שלנו  העירונית  והמוכנות  היכולות 

ורשויות החירום וההצלה, תרגלנו את כלל אגפי העירייה והמערכים העירוניים בסדרה של תרחישי  

שהמכלול  הציונים  חירום.  בשעת  ותגובות  מקרים  עם  והתמודדות  קיבלו  ייחוס  שלנו  השונים  ים 

והיערכות  מיטבית  כשירות  על  ולשמור  להמשיך  מחובתנו  ומעולים.  מצוינים  היו  הבקרים  והערכות 

 אופטימלית לשעת חירום.  

להזכיר  הזדמנות  גם  זו  הבא.  החודש  בתחילת  להיות  שאמור  לתרגיל  קדימה  הפנים  עם  כבר  אנו 
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העיר   לרכישלתושבי  הדפיברילטורים  מיזם  את  משותפים  שהרחבנו  בתים  ועדי  ידי  על  מסובסדת  ה 

הרשות   היא  רעננה  גדולה.  הצלחה  נחל  והמיזם  עצום,  היה  הפעם  גם  הביקוש  פרטיים,  ובתים 

במחיר  בתים  לוועדי  החייאה  מכשירי  של  ולמכירה  לרכישה  כקבוצה  שפעלה  בארץ  הראשונה 

ואנו   נפשות,  דיני  מבחינתי  זה  החשיבות,  בדבר  להסביר  צורך  אין  לפעימה מסובסד.  גם  נערכים 

דקות מרגע הקריאה בכל רחבי    4שלישית, והכול מתוך רצון ויעד להגיע לטווח כיסוי בזמני הגעה של  

דקות    4העיר. זה אומר שאם יש בבניין סמוך שידעו כל התושבים, ואפשר יהיה בזמן, כמו שאמרתי  

 להגיע, ולהביא את מכשיר ההחייאה. 

ותוש לתושבות  לבשר  שמח  אני  באות  לסיום  רננים  אמי"ת  הספר  בית  של  הזכייה  בדבר  העיר  בי 

הצטיינות של משרד החינוך, זה הישג גדול, ואכן מגיעה ברכת יישר כוח גם לעופרה פאר מנהלת בית  

הספר ולכל הסגל החינוכי והעוסקים במלאכה החשובה הזאת. אני מברך גם את תיכון אוסטרובסקי  

ם החינוכיים המסורים על זכייתם המרשימה וקבלת אות את מנהל בית הספר שי שטרן ואת הצוותי

בתחום  העירונית  המצוינות  על  נוספת  ועדות  גדולה  גאווה  זו  מצטיין.  חינוך  לבית  החינוך  משרד 

 החינוך. עד כאן הסקירה שלי. ואנחנו נעבור לנושאים הבאים שעל סדר היום.  

 

 . 7.9.2022אישור פרוטוקולים של ישיבות מוצעת העיר מיום   .2

 

אין  אישור פרוטוקולים, הפרוטוקולים נשלחו לכם, האם למישהו יש הערות? מר חיים ברוידא: 

   הערות? מי בעד אישור הפרוטוקולים?

 

 אני לא זוכרת מתי הם נשלחו?  גב' מירב מאיר: 

 

 שבועות.   3נשלחו לפני  מר אריאל הילדסהיימר:
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 מי נגד? מי נמנע? טוב אוקיי. . 9מי בעד אישור הפרוטוקולים?  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לשלוח אותם שוב ליתר ביטחון?   גב' מירב מאיר: 

 

 אין בעיה, הם מופיעים גם באתר העירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

נשלח   : אנה פוזמנטירגב'  זה  אם  לדעת  רוצה  אני  אותו,  לחפש  צריכה  לא  אני  העירייה  באתר 

 למייל. 

 

 איזו שאלה, בטח.   ודאי, מר אריאל הילדסהיימר:

 

 באיזה תאריך מישהו זוכר?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נבדוק ונעדכן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

  10 –בעד 

 0 -נגד 

  8 –נמנע 

 החלטה: 

   .7.9.2022מועצת העיר מיום מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את הפרוטוקולים של ישיבות 

 

 שאילתה.   .3
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חגי בורשטיין, אבקש ממנכ"ל   טוב, אנחנו עוברים לשאילתה של חבר המועצה דא: מר חיים ברוי

 העירייה, מבקש מחגי בורשטיין ואחר כך נתייחס.  

 

  -שנייה סליחה, אז תעבור לשאילתה השנייה, ואחר כך אני מר חגי בורשטיין: 

 

 אין עוד שאילתות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ש מר חגי בורשטיין:  עוד,  אין  למוקד  אה  הפונים  תושבים  תלונות  לאור  ומניסיוני 107נייה.   ,

ההשקיה   ובממטרות  בצנרת  תחזוקה  לבעיות  עד  אני  העיר,  ברחבי  הרבים  בסיוריי  בנושא  האישי 

תחתית,   והן  עילית  הן  פגומה  צנרת  כגון  רבות  תקלות  קיימות  השקיה.  רכזות  כולל  העיר,  ברחבי 

לא מטופלות למרות הפניות. ממטרות המשקות את   שבעת ההשקיה מים זורמים ברחובות והתקלות

למוקד   פניות  הצמחייה.  את  במקום  וסרטונים   107הכבישים  תמונות  כולל  וואטסאפ,  באמצעות 

בזבוז  שקיים  להיום  המצב  בנושא.  לטפל  הגיע  לא  גורם  שאף  למרות  כסגורות,  מדווחות  שלמחרת 

רוצה לברר, מדוע נושא מערכת ההשקיה   משווע של מים, שלא לדבר על המפגעים שזה יוצר. מה שאני

ויזהו   המחלקה  עובדי  יעברו  אזור  בכל  המערכות  הפעלת  שבעת  הפשוט  הפתרון  כנדרש.  מטופל  לא 

ובמיד מאחר  תיקונים.  לבצע  יוכלו  כך  שנקרא.  מה  אמת  בזמן  וליקויים  לא  תקלות  והעובדים  ה 

התקלות את  לאתר  ניתן  לא  כך  השקיה,  פעולת  בזמן  לא  לרוב  שמדווחות  מגיעים  התקלות  מדוע   .

נסגרות למרות שלא הגיעו לבדוק או לתקן אותם? האם קיימת הערכה כספית לעלויות    107למוקד  

 בזבוז המים בעיר?  

 

ב מר אריאל הילדסהיימר: נשלחו  את  29.9.22-הפרוטוקולים  תחלק  רק  הודיה  מכותבים,  כולכם   ,

משודרגות ההשקיה  מערכות  בינתיים  המענה.  את  השנה    השאילתה,  שנתית.  רב  לתוכנית  בהתאם 

יעיל לטיפול  שהביא  מה  המפקחים,  של  העבודה  בשעות  ביום  לפעול  המערכת  אמת    עברה  בזמן 
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 ולצמצום בזבוז המים.  

 

 סליחה אני יכול להעיר משהו בנושא הזה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 בטח.  מר חיים ברוידא: 

 

גם   מר חגי בורשטיין:  אני  הרבה,  מסתובב  אני  ואני ראשית  בעיר.  רץ  ואני  ספורט  הרבה  עושה 

. אני 107-פשוט רואה מערכות השקיה עדיין נזילות, עדיין לא מטופלות. אני אישית שולח תצלומים ל

מקבל דיווח אחרי כמה שעות, שהיו שמה טיפלו, בכלל לא היו, לא טיפלו זה ממשיך. אז אני לא רואה  

הודעות, שהנושא טופל כאשר   107-שאני מקבל מ  שום טיפול שנעשה בנושא הזה. והדבר היותר חמור

 הוא לא טופל, שזה יותר חמור לפי דעתי.  

 

חגי אני אענה לך, דבר ראשון אנחנו מתמודדים פה עם מערכות השקיה ישנות  מר חיים ברוידא: 

ק"מ של צנרת שאנחנו צריכים מה שנקרא למצוא את כל    170שלא טופלו לאורך שנים. יש פה מעל  

רצועות. ואנחנו מבצעים חידוש. זה תהליכים, ואם לא ענו   40,  40יש לפעמים רצועות של  הדברים, ו

עובדים, שתבין אנחנו   לקרות דברים כאלה, אבל אנחנו  צריך  ברור שלא  לא בסדר.  זה  עשו  ולא  לך 

לפעמים סוגים במקום אחד, זה מתפוצץ ליד במקום שני. הצנרת ישנה מאוד, היא כבר לא לתקופה  

  -אנחנו עושים את כל השינוי, אתה תוכל לראותהזאתי, ו

 

אני יכול לתת לך דוגמא, סליחה שאני מפריע לך, דוגמא ברחוב שמעון פרס,   מר חגי בורשטיין: 

שזה מערכות חדשות. לא יכול להיות שיש שמה נזילות ושרכזות מים שמה זורמים בצורה חופשית.  

 אני אומר לך שוב, אני רץ שמה הרבה. 

 

הודעה  ברוידא: מר חיים  לי  תשאיר  אליי  צלצל  שלי,  הטלפון  את  לך  יש  כזה,  דבר  נעשה  בואו 
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 ובוא אני אראה לך איך אני מתמודד. אילן אתה רוצה גם להגיד משהו?  

 

 קודם כל אנחנו השקענו מיליון ₪ במערכות חדשות להשקיה.   מר אילן כהן:

 

 שנתית.  מידי שנה, מידי שנה בתוכנית רב  מר אריאל הילדסהיימר:

 

רץ   מר אילן כהן: אני  גם  בדגש,  אנחנו  ההשקיה.  מערכות  רוב  מוחלפים  כרגע  שנה.  מידי 

ברעננה ויש הרבה תקלות. כמו שאמר ראש העיר הצנרת ישנה, אנחנו כרגע עובדים על זה חזק עם כל  

של   עיר  זה  התקלות.  כל  את  ומתקנים  זה  על  שעומדים  המים  אנשי  את  לנו  יש  גם    95,000האגף. 

גנים   המון  לנו  יש  השרון.  פנינת  להיות  ותחזור  השרון,  פנינת  היא  שרעננה  חושב  ואני  תושבים, 

, והשירות הוא מצוין, וזה הזמן להודות לכל אגף חזות העיר על העבודה שלהם. ואתה יכול  ופארקים

 להתקשר אליהם באופן אישי, ואני מבטיח לך שיטופל, בשעה שעתיים יטופל באופן אישי. 

 

   -אני חושב שצריך להפנות את זה לכלל התושבים גי בורשטיין: מר ח

 

אבל לדעתי השאלה של חגי לא נענתה, כי הוא מפנה שאלה שהוא מידי פעם   : אנה פוזמנטירגב' 

 מגיש תלונה, אנחנו לא מדברים על מה שהשקעתם, במה שהיה, וכמה המערכת ישנה. 

 

 אני בטוח שאתם עושים את זה.  מר חגי בורשטיין: 

 

כרגע אני הולכת באחוזה, אני רואה שיש נזילה, אני מתקשרת עכשיו למוקד,   : אנה פוזמנטירגב' 

דקות הודעה שהבעיה טופלה או שהגיע מישהו למקום, ולא אותרה תקלה.    5והמוקד שולח לי אחרי  

  -וזה הודעות חוזרות שמגיעים לתושבים
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   -ההשקיה עברה  מר אילן כהן:

 

 גע סליחה, לא סיימתי, תן לי לסיים, ואחר כך תענה לי. ר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני אתן לך תשובה.    מר אילן כהן:

 

   -זה הודעות שחוזרות לתושבים על כל מיני נושאים, לא רק על תקלות מים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה לא רק מים.   מר חגי בורשטיין: 

 

אחד לא בודק מה קורה, שולחים לך  ושבעצם לא מגיע למקום אף אחד, ואף   : אנה פוזמנטירגב' 

 הודעה.   יסיסטמת

 

 -חברים רגע מר אריאל הילדסהיימר:

 

פעם   : אנה פוזמנטירגב'  נוסח  אותו  על  חוזרות  האלה  ההודעות  כי  התושב,  את  מעצבן  נורא  זה 

 אחרי פעם. 

 

עיק  מר אריאל הילדסהיימר: להתייחס.  יכול  השאילתה  מגיש  שרק  אבל  המשפטית  היועצת  פה  ר  ... 

אנחנו   השנה...  מתחילת  החל  היום.  בשעות  עבודה  על  מדברת  השאילתה  את  ששמע  מי  השאילתה 

חוסכים    30%חוסכים   אנחנו  לכן  נכונה.  הערה  זו  המעבר,  אוקטובר    30%בגלל    2021ספטמבר 

 חיסכון, זה לגבי השאלה.  ₪30%. הממוצע הוא  1,200,000 ₪2022 צריכת מים,   1,800,000

 

 אם לא הייתי שואל, אז לא הייתי חוסך אני מבין.   : מר חגי בורשטיין
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אבל   מר אריאל הילדסהיימר: זה,  את  הכרת  שלא  הופענו  בינואר,  התחיל  שזה  שאלת  אתה  ההיפך, 

 בסדר. 

 

ב מר חגי בורשטיין:  נסגרות  הודעות  למה  תשובה,  פה  מקבל  לא  אני  שבו  השני  הנושא  -עכשיו 

 ה.  . עדיף שלא יגידו לי שסגרו את ההודע107

 

 נכון.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אז אני אגיד, דבר ראשון מר חיים ברוידא: 

 

 יש בזה מן הצדק ראש העיר.  מר חיים גולדמן: 

 

  -דבר ראשון מר חיים ברוידא: 

 

 יש בזה מן הצדק.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא רק בנושא השקיה סליחה.  מר חגי בורשטיין: 

 

  -דבר ראשון מר חיים ברוידא: 

 

 הוא צודק.  ר חיים גולדמן: מ

 

חבר'ה רגע דקה, דקה, אנה דקה תקשיבי, דבר ראשון אנחנו מודעים לתופעה  מר חיים ברוידא: 
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. המערכת  CRMהזאת. בשביל זה הכנסנו עכשיו לראשונה במדינת ישראל ברשות מקומית מערכת  

פחות   לנו  יש  היום  כבר  אחודה.  מערכת  היא  בקריאו  18%הזאתי  נכון?  למרות  לדעתי,  שנסגרות  ת 

שלא   עד  פנייה  שבכל  לכך  שתגרום  זו  היא  מקווה  אני  הזאתי  המערכת  להיסגר.  אמורות  היו  שלא 

תסתיים המערכת הזאתי, היא לא תיתן לסגור את הפנייה הזאתי, ואז גם אפשרות באמצעות צילום. 

   -אנחנו... את עצמנו לאט לאט ואני מקווה ש

 

   -קח או שמי אמור להגיע למקום, הוא יצלם ואז ההודעהזאת אומרת שהפ : אנה פוזמנטירגב' 

 

הכי   מר אריאל הילדסהיימר: עם  שנים  מזה  רעננה  עיריית  מוקד  להבין,  צריך  כל  קודם  שנייה,  רגע 

מהרשות    by farקריאות בחודש, צריך להבין את הסדר גודל. זה הכי הרבה    30,00הרבה פניות בארץ  

 הבאה אחריה, ביחס לכמות התושבים. 

 

 אני בטוח שהם עובדים קשה.  מר חגי בורשטיין: 

 

הכול   מר אריאל הילדסהיימר: עשינו  העיר,  ראש  שאומר  כמו  להבין  צריך  גם.  הרמטי  יהיה  לא  זה 

ה  מערכת  בעזרת  שזה  CRM-לצמצם  חוזרת,  בנייה  של  הזה  הליקוי  שבה  במחלקה  היום  אנחנו   .

ופה הבאה ניר החזיק את תיק חזות העיר. . בתק13%, היה על  15%-סגירה ולא באמת טופלה, ירד מ

אנחנו עושים מאמץ אדיר במקום הזה. ברור שהדרך עוד ארוכה. אנחנו על זה, אנחנו מתחילים עכשיו 

פיילוט, אגב הפיילוט מתחיל בנושא של פיצוצי המים, שמה תהיה תמונה בעת הסגירה על ידי הפקח  

 . CRM-בעזרת מערכת ה

 

 קד התחלף נכון? מנהל המו גב' דבי סלוצקי: 
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 -יצאנו למכרז מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עזב, עוד אחד שעזב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -העברנו את ההשקיה לבוקר שגם התושבים  מר אילן כהן:

 

 זה מה שענינו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר אוקיי.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מי מנהל המוקד כרגע?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ניר לא פה?  יים ברוידא: מר ח

 

 אמיר עייש.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אמיר עייש.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אבל הוא עוזב לא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר, יש לו עוד זמן.   מר חיים ברוידא: 
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 בעזרת השם.  מר חיים גולדמן: 

 

 . 2בטווח קצר עוד פעם עוד אחד, הם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בגלל ראש העיר, בגלל ראש העיר.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא אמרנו את זה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 תשאלי את אבי גבע הוא יגיד לך.  מר חיים גולדמן: 

 

 הצעות לסדר.  .4

 

 הצעה לסדר של ניר קריסטל ואיילת ארז סגן  א.

 

 אוקיי, איפה ניר?   מר חיים ברוידא: 

 

 ואולי גם בגלל ביבי.   גולדמן:  מר חיים

 

 הוא לא פה?  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בגללך, אתה אשם.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא הגיד הצעה לסדר מכובדת וראויה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 שניהם הגישו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 גם אני חתומה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ממנו.   המייל יצא מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנשים.  2-בסדר, זה לא יכול לצאת מ גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אוקיי בסדר. אז יאללה תעלי את ההצעה.   מר חיים ברוידא: 

 

חשוב לנו להבהיר כי הצעה זו נובעת מדאגתנו להשקעה של כספי  גילוי נאות,   גב' איילת  ארז סגן: 

ות בין הורים שכולים לבין עצמם. העיריה  במקומה באירוע שעניינו חילוקי דע  ציבור שלדעתנו אינה

ויכוח  ושאינו מעניינה לדעתנו כפי שיוסבר להלן. איננו נכנסים לגופו של ה  יכוחולכאורה נוטלת צד בו

בהצעתנו, בוודאי לאור רגישות הסוגיה האנושית. כל מטרתנו הינה לעצור    ואין לנו כל כוונה פוליטית 

זה.  השקעה של כסף ציבורי לפני כשנה פנתה אל חלק מחברי מועצת העיר, הגב' רחל  רקע:    בנושא 

יש כי  וסיפרה  מרעננה  שכולה  אם  גוריון    זוננפלד,  בן  שברחוב  הכיכר  את  לקרוא  העיריה  של  כוונה 

היא, הגב' זוננפלד, מסרבת להנצחה שכזו ומבקשת    וכי  ,בסמוך לבית יד לבנים על שם בתה המנוחה

מר זוננפלד,    –הגב' זוננפלד ובעלה    –סיפרה בשיחה זו, כי היא    היא  כי לא ניתן ידינו לאשר הנצחה זו.

מר זוננפלד הנכבד הקים את קרן רעננה, במסגרת פעילויותיו הפילנטרופיות להנצחתה של   התגרשו.

  בתו.

 

 זה לא נכון שהוא הקים את קרן רעננה.   מר חיים ברוידא: 
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 מה?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ן שהוא הקים את קרן רעננה.  זה לא נכו מר חיים ברוידא: 

 

   -טוב, תן לי לגמור ו גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אוקיי תסיימי, בסדר אבל העובדות.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל זה לא על שם הבת הקרן?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 הוא לא הקים את קרן רעננה.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא מה שאמרת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -בקרן זו משמש יילת  ארז סגן: גב' א

 

 תסיימי, ואחר כך הוא ייתן לך...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

ע גב' איילת  ארז סגן:  לא  יראש  והדבר  כנשיא הקרן. מאז חלפה כשנה  חיים ברוידא  רעננה,  ריית 

כלל גשר   למועצה.  הגיע  של  המזרחית  הרגל  גבי  על  ובולט  גדול  הנצחה  שלט  הוצב  האחרון,  בחודש 

לכניסה המזרחית של פארק רעננה.    הרגל שעובר   הולכי גמלא  בין מרכז  ומחבר  ירושלים  רחוב  מעל 

השלט בנסיעה על רחוב ירושלים לכיוון צפון. בירור קצר מול הגברת זוננפלד , העלה    ניתן לראות את

ם  ריית רעננה נמצאת בדין ודברייאולם, הסתבר לנו כי ע  הנצחה זה הינו בניגוד לרצונה.   כי גם שלט

לפסיקת בכפוף  וזאת אף  בית משפט. האם מבקשת שהנצחתה של הבת תבוצע   מול האם השכולה, 
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ריית רעננה אף נתבעת על ידי האם השכולה  ימסתבר כי ע  באופן צנוע יותר לדבריה. אם לא די בכך, 

יה לא מקיימת את ההסכמה אליה היא הגיעה עם  יהעיר  בטענה לביזיון בית המשפט, שכן לטענתה 

ופרויקטים  באמצעות מר קובי אלנבוגן, ראש )העיריה   לגבי הצבת שלט קטן    (. אגף הסברה, דוברות 

ובמיקום אחר ממה שבוצע ובוודאי לא תפקידנו במסגרת הצעה   בפועל.  בגודל אחר  אין זה המקום 

המשפט. אנו בוודאי לא באים להחליף את מקומו של בית    לסדר היום לבחון מי צודק לגבי ביזיון בית

זו.המשפט   בסוגיה  מטרידות   בתפקידו  הזו  הפרשה  של  העובדות  רעננה.  עיריית  של  דרכה  תמוהה 

על הגשר, נוגדת את רצונה של האם השכולה וגורמת לה  . ההנצחה שבוצעה  1מאוד מבחינה ציבורית.  

גדול זו בלבד ששכלה את בתה, היא עכשיו מוצאת עצמה    ,מאד  לצער    נאבקת ככאב לב אמיתי. לא 

אודויבעיר בהינתקיה  העיריה.  את  כך  על  תובעת  אף  השכולה  האם  הבת.  של  זכרה  מהסוגיה    ת 

ע מגיעה  כיצד  השאלה  נשאלת  אליה,  נכנסים  שאיננו  למצביהמשפטית  רעננה  פועלת    ריית  היא  בו 

ישנה לכאורה זיקה .  2  האנושיות?  בניגוד לדעתה של אם שכולה לגבי ההנצחה של בתה המנוחה, היכן

למר זוננפלד הנכבד, אביה    , חיים ברוידא , המשמש כנשיאה של "קרן רעננה" ריית רעננהיבין ראש ע

   , ולו בשל מראית העין  מכספו הפרטי. של המנוחה, אשר ייסד את קרן רעננה ואשר תורם לה בנדיבותו

ע שבין ההורים השכולים לבין    ריית רעננה תרחיק ידיה ככל הניתן מעיסוק במחלוקתיהיה ראוי כי 

  ויכוח שבין ההורים. איננו צד לכך.וי איננו מעוניינים לקחת חלק בנבהיר כ עצמם.

 

 אז לא היית צריכה להעלות את זה, את הסוגיה.   מר חיים ברוידא: 

 

אנו גב' איילת  ארז סגן:  זו  טובה    בהזדמנות  בריאות  היקרים  ההורים  לשני  לאחל  אף  מבקשים 

ומזור לכאבם בשל פטירת בתם, דניאלי שתאפשר לשניהם נחמה    ומקווים כי יגיעו להסכמה ביניהם

השלום עליה  לא  3.  ז"ל  סיבות. .  ממגוון  לכך  זוכים  יקיריהם  את  להנציח  המבקשים  התושבים  כל 

לממן  או    מתקבלות בקשות של תושבים להנציח את יקיריהם, הם מתבקשים לתרום  לאורך השנים

גם    רבות.   פעילותם משך שניםההנצחה וכדומה. עד היום טרם הונצחו רבים אשר תרמו לרעננה ב  את

ההורים    עד אשר יגיעו  ,ריית רעננה תמשוך ידה מעיסוק בסוגיה הזויבשל כך היה ראוי לדעתנו כי ע
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דעת על  שהינה  אחת  בקשה  קבלת  לאחר  אז,  רק  כי  סבורים  אנו  ביניהם.  של    להסכמה  הוריה  שני 

  , ציבור בסוגיה פרטית לכאורה   ריית רעננה משקיעה כספי י ע.  4  יה לעסוק בכך.יהמנוחה, היה על העיר

דוברות  הסברה  המשפטית  אגף  הלשכה  וכן  בדיונים  .  ופרויקטים  והן  המשפחה  מול  בעבודה  הן 

יה תסלק ידה מן  יריבמחלוקת של ההורים. היכן הדאגה לכספי הציבור? ראוי שהע  משפטיים, בפועל

ה לדיון במועצת העיר ולא נבהיר כי כל הסוגיה הזו לא הגיעה עד לכתיבת שורות אל  .5  הזה.  הנושא

נבחרי הציבור.  אושרה ידי  עיריית  1לפיכך נבקש להעלות להצבעה את הצעת ההחלטה הבאה:    על   .

בתוך  רעננה   על  48תסיר  הוצב  אשר  ההנצחה  שלט  את  זו  החלטה  מקבלת  לאור    שעות  הגשר, 

במקומו עד   שלט אחר  נתיים כלייה ביריהתנגדותה הנחרצת של האם השכולה. כמו כן, לא תציב הע

הסעיפ יתמלאו  מספר  אשר  סעיף  ובפרט  הבאים  אותו.  להלן  3ים  אקרא  תכף  שאני  הסרת    . 2,  עם 

ע הגב'יהשלט,  של  דינה  עורכי  ואת  המשפט  בית  את  מיידית  תעדכן  רעננה  היא    ריית  כי  זוננפלד, 

י לה בקשה מוסכמת על יד  מושכת ידה לחלוטין מכל סוגיית ההנצחה ולא תעסוק בו עד אשר תוגש

ע  .3  ההורים. עיסוק ימועצת  מכל  מיידית  לחדול  רעננה,  עריית  להנהלת  בזאת  מורה  רעננה,  ריית 

ציבורי.  בנושא וכסף  עבודה  השקעת  לרבות  זה  במקרה  בבקשה  יריהע  ההנצחה  מחדש  תדון  יה 

הוריה שני  ידי  על  מאושרת  כשהיא  לה,  שתוגש  ככל  ובחתימתם.  מחודשת  המנוחה  לבקשתם    של 

את חתימת הצדדים   ים ככל שתהיה כזו, יש לצרף אישור של עורך דין, המאמתהמוסכמת של ההור

לכאורה בסוגיה זו ולא תידרש לבתי    ריית רעננה לא תגיע שוב למצב בו היא צדילבקשה וזאת כדי שע

  לעיל, תובא לבחינה  3הבקשה המחודשת ככל שתוגש בהתאם לאמור לעיל בסעיף    .4  משפט בשל כך.

עריי מועצת  המניולהחלטת  שמן  מועצה  בישיבת  רעננה,  העיר   5  ן.ית  מועצת  בזאת  מורה  כן,  .כמו 

ה תובא לאישורה של  יהנצחה שתוגש לעירי  יה, כי החל מקבלת החלטה זו, כל בקשתיהנהלת העירל

ציבור נבחרי  הכוללת  העירונית  השמות  היום,  וועדת  למתרחש  באמצעות  בניגוד  ההנצחה  ,  ועדת 

בברכה ניר קריסטל ואיילת ארז סגן חברי    .קטים בלבדופרוי  סברהשמורכבת מאנשי אגף דוברות ה

 מועצה. 

 

אני חושב שזה אחד   מר חיים ברוידא:  לפני שיעלו את השאלה.  עוד  לך משהו  לענות  רוצה  אני 
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המקרים הכי עצובים בתולדות מועצת עיריית רעננה, שאת לוקחת סכסוך בין זוג, ואת עושה פה מזה  

יד לך למה, אני אגיד לך למה. אני רוצה להגיד לך למה. הם גרושים היום, מסחרה פוליטית. אני אג

הזה   לאיש  יש  הפרטי.  בכספו  עליה  משלם  כשהוא  הנצחה  לבקש  המלאה  בכל    148זכותו  הנצחות 

רוצה   שאת  מה  כל  'תשמעי,  לה:  ואמרתי  זוננפלד  הגברת  עם  דיברנו  אנחנו  ובעולם.  ישראל  מדינת 

ההורים האלה.    2שות הנצחה, נאפשר לך.' אנחנו לא רוצים להיכנס בין  אנחנו נאפשר לך. את רוצה לע

שנים, ובסופו של דבר אנחנו דיברנו עם בית המשפט. כרגע הדבר הזה    4אבל הדבר הזה כבר נמשך  

בכל הכבוד. א לא מועצת העיר  נקבע,  בית המשפט אנחנו  בית המשפט. מה שיחליט  בל  נמצא בתוך 

עצוב בין זוג הורים, שאיבדו את הבת שלהם, ולבוא ולהעלות אותו    לקחת נושא שהוא סכסוך כל כך

בצורה. לא את כתבת את זה, אני יודע שזה לא הניסוח שלך. זה לא נכון וזה לא יפה להעלות את זה  

אני אומר לך זה היה דבר לא נכון,  ככה בצורה כזאתי במועצת העיר לכל... ועולם של תושבי העיר.  

עניין פוליטי, שאתם מנסים פה להתנגח בעירייה. עשיתם טעות, לא מעלים עשיתם טעות על חשבון  

   -סוגיה כזאתי של הורים שמתבוססים פה

 

 אתה מנהל הקרן.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתם סוחרים בטרגדיה. אתם סוחרים בטרגדיה של אנשים.  מר חיים גולדמן: 

 

  מה קשור אחד לשני בכלל?  מר חגי בורשטיין: 

 

 אתם סוחרים בטרגדיה של אנשים, וזה בושה וחרפה.  מר חיים גולדמן: 

 

בבית  מר אריאל הילדסהיימר: ועומד  תלוי  הנושא  וממילא  והכללים,  הנוהל  פי  על  בוצעה  ההנצחה 

 משפט, ועל כן ההצעה מוסרת מסדר היום.  
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 למה אתה מסיר?   מר חגי בורשטיין: 

 

 צריך להצביע.   מר מיכאל רייזמן: 

 רים יחד(  )מדב

 

 צריך להצביע על זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה גועל נפש...  מר חיים גולדמן: 

 

 תן לבית משפט את הכבוד ואת הזמן והמקום להכריע בסוגיה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אין בעיה בנושא.   מר חגי בורשטיין: 

 

נכ עו"ד תהילה סובל:  לא  לי  נראה  זה  הבא,  בשבוע  דיון  יש  להשלים.  לי  העיר  תנו  שמועצת  ון 

תקבל החלטה כלשהי, לא נראה לי במצב הדברים הרגיש ממילא להכניס עוד גורם לכל הסיטואציה  

 הזאתי. כרגע הדיון, כרגע... הוא בבית משפט, וצריך לתת לבית משפט את הכבוד. 

 

  -אבל אי אפשר להגיד בגלל   מר ארז ברט: 

 

 יד שאני דוחה אותה. אי אפשר להסיר אותה. אפשר להג מר חגי בורשטיין: 

 

אי אפשר להגיד תהילה בגלל שיש דיון בבית משפט לא יתקבלו החלטות פה,    מר ארז ברט: 

  -אבל כן יתקבלו החלטות פה. תקבלו החלטה עד שנגמר הזה
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 כן, דיון.  מר חגי בורשטיין: 

 

 בסדר סבבה.    מר ארז ברט: 

 

 את לא יכולה להסיר אותה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אי אפשר להגיד בגלל שיש דיון בבית משפט, ההחלטות שלכם לא יתקבלו.    ברט:  מר ארז

 )מדברים יחד(  

 

 אתה עורך דין, ארז אתה עורך דין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לכן אמרתי.   מר ארז ברט: 

 

 ... אתה לא מעל בית המשפט עם כל הכבוד.   מר חיים ברוידא: 

 

 ועומד.   זה הליך תלוי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מחזק את מה שאמרה תהילה...   מר ארז ברט: 

 

 חבר'ה יש יועצת משפטית, נראה לי...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עצרנו הכול אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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  -אוקיי אנחנו ממשיכים. רונית, רונית מר חיים ברוידא: 

 

 בעה? תגידי כן.  את מאשרת שזה לא יובא להצ מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני חושבת שזה לא נכון לקיים פה הצבעה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא שואלים מה שאת חושבת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תכבד...  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אפשר להצביע על כל מיני דברים. אפשר...   עו"ד תהילה סובל: 

 

 מה הבעיה לחכות?    : גב' דרורה כהן

 

 -אני לא שומעת. תהילה אני שואלת : אנה פוזמנטיר גב'

 )מדברים יחד(  

 

 ראש העיר אני יכולה להגיד משהו?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 תגידי מה שאת רוצה.   מר חיים ברוידא: 

 

האם זה חוקי להצביע או לא להצביע, זה מה שאני רוצה לדעת. האם זה נכון   : אנה פוזמנטירגב' 
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 אישי.  או לא נכון, זה עניין

 

 זה לשיקול דעת.    מר ארז ברט: 

 

 יש פה עניין של סוביודיצה, אתם לא מעל בית המשפט.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אני שואלת... תן לה לענות.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

עדיין   מר חיים ברוידא:  חושבים  אתם  התבלבלתם.  קצת  אתם  התבלבלתם,  קצת  אתם  חבר'ה 

 שאתם מעל החוק.  

 

 אני לא יודעת אם אנחנו... חוקי או לא חוקי.   : וזמנטיראנה פגב' 

 

 כל החבורה הזאתי קצת התבלבלה. עלה לכם השתן לראש.  מר חיים ברוידא: 

 

 תגידי לי מה החוק אומר. אני רוצה לדעת מה החוק אומר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

לס מר חיים ברוידא:  הצעה  רונית  הזה?  את  להקריא  רוצה  את  רונית,  בבקשה. רונית,  שלך  דר 

 לא, לא, לא, אני מנהל את הישיבה. 

 )מדברים יחד(  

 

 זה לא חוקי, זה לא חוקי.   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -אני מנהל את הישיבה, אל תקבעי לי מר חיים ברוידא: 
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יכול.   : אנה פוזמנטירגב'  לא  אתה  הצבעה,  למנוע  יכול  לא  אתה  הצבעה.  למנוע  יכול  לא  אתה 

 אתה לא יכול למנוע...  אנחנו רוצים להצביע, 

 

 ... זה חוקי או לא חוקי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -אתם יכולים לנהל פה הצבעה, אבל המשמעויות עו"ד תהילה סובל: 

 

 בסדר, בסדר, בואו...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בואו ננהל את ההצבעה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

א גב' איילת  ארז סגן:  ננהל  רגע, אני רוצה לשאול את ראש העירייה. כשיש פה  ת ההצבעה.  בואו 

 חבר מועצה עם דיון משפטי, ואתה העלית את זה באחת ממועצת העיר, למה אתה העלית את זה?  

 

 מה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ויש דיון משפטי כרגע. אז למה העלית את זה?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 , אתה לא זוכר? העלית הקלטות מר חגי בורשטיין: 

 

   -העלית את ההקלטות. העלית הנה בבקשה גב' איילת  ארז סגן: 
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 אני העליתי כהצעה לסדר? אני דיברתי על הדבר הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא הצעה לסדר.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אז מה זה קשור.   מר חיים ברוידא: 

 

 בכלל.   אתה אומר שאי אפשר לדבר על זה גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מה זה קשור?  מר חיים ברוידא: 

 

 תגידי לי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

איזה הליך משפטי? אני לא יודע על מה מדברים. איזה הליך משפטי? את לא   מר אריאל הילדסהיימר:

 בקיאה בעובדות.  

 )מדברים יחד( 

 

   -עניין שזה לאהסברתי והסברתי גם לכם, זה לא עניין של חוסר חוקיות, זה  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אבל ההיגיון שלך בריא...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא נכון, ואין לזה משמעות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אנחנו לא מדברים כרגע על היגיון.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  
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 מה אומר החוק? מה אומר החוק?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ל זה לא נכון.  היא אומרת שזה חוקי אב  גב' דבי סלוצקי: 

 

המשפטית   מר אריאל הילדסהיימר: היועצת  את  תכבדו  המשפטית...  היועצת  שנותנת...  תשובה  כל 

 באמת. 

 )מדברים יחד( 

 

 ... שהחוק מחייב להצביע.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אבל היא לא אמרה את זה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני אמרתי עו"ד תהילה סובל: 

 

 מה כן אמרת?   ראוב: גב' רונית ויינט

 

 שוב, אני לא הבנתי אותך.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אמרתי שדיון נגמר בהצבעה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

טוב רונית את רוצה להגיד או לא? את לא רוצה? אז יאללה בואו נמשיך. אני   מר חיים ברוידא: 

 מבקש מחבר המועצה אילן כהן.

 )מדברים יחד( 
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 הדיון נגמר בהצבעה.  לא,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תירגע מיכאל.   מר אילן כהן:

 

 את רוצה לדבר רונית? בבקשה רונית.  מר חיים ברוידא: 

 

הדיון  : אנה פוזמנטירגב'  את  סיימנו  לא  אנחנו  אחר,  דיון  להמשיך  יכול  לא  אתה  סיימנו,  לא 

 הקודם. 

 

 רונית בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 כאן לשמור על החוק.   את מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אדוני ראש העיר  מר אילן כהן:

 

את יכולה לכתוב לפרוטוקול, בהתאם... מה שאמרה היועצת המשפטית צריך   מר ארז ברט: 

 להצביע מי בעד מי נגד, יאללה מה הבעיה?  

 

 יאללה בואו, כן אילן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, בואו נצביע.   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  
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 תשמרי על החוק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אל תאיימו.  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא חייב להצביע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תגידי לפרוטוקול מה הוראות החוק.  מר חגי בורשטיין: 

 

תהילה, את אמורה לשמור גם עלינו. ואם הוא לא... את צריכה להגיד לו. הוא   : אנה פוזמנטירגב' 

 לעשות את זה.   חייב

 

  -רק רוצה להתנצל עוד פעם בפני הציבור, אלה חברי מועצת העיר מר חיים ברוידא: 

 

 על מה אני אתנצל?    מר ארז ברט: 

 

 וזה ראש העיר.   מר חגי בורשטיין: 

 

קדימה רונית את רוצה? רונית, את רוצה לדבר? רונית, את רוצה לדבר? אם   מר חיים ברוידא: 

 ן.  לא, אני מעביר לאיל

 

 אני, אני.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד( 
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 ... כל מי שנוכח...   מר ארז ברט: 

 

 ברור לנו. תודה רבה ארז, קדימה אילן. אילן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, לרונית גם יש הצעה לסדר.  גב' מירב מאיר: 

 

 אנחנו מוכנים. אילן דבר. אילן דבר.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

תהילה, אנחנו לא... להמשיך בדיון, אנחנו לא נצביע על דברים אחרים, זה לא   : אנה פוזמנטיר' גב

 ילך ככה. אי אפשר לבטל, את אומרת שצריך להצביע, הוא לא יכול לעבור...  

 

 .ההנצחה בוצעה על פי הנוהל והכללים, וממילא הנושא תלוי ועומד בבית משפט

 

 קידום מהפכת המחזור ברעננה הצעה לסדר של אילן כהן בנושא . ב

 

לקידום    מר אילן כהן: הקשור  בכל  משמעותי  צעד  עשתה  רעננה  האחרונה  השנה  במהלך 

מהפכת המחזור. הפחים הכתומים הוכנסו לשימוש ונעשו פעולות רבות לעידוד השימושים בהם. אנו 

   -כרשות המקומית מחויבים לפעול כדי להגביר את המודעות הסביבתית

 

 אתם לא יכולים לעבור על החוק.   ט: מר ארז בר

 

העיר    מר אילן כהן: למועצת  קורא  אני  המקיימת.  והחשיבה  המחזור  היקף  את  ולהעצים 
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 לקבל החלטה שעניינה המשך מאמצים אלו גם בשנה הקרובה. 

 

 אילן מצוין.   מר אילן כהן:

 

קבוצ  מר אילן כהן: עם  פעולה  שיתופי  של  ובחינה  חינוכי  דגש  מתן  של  לרבות  שונות  ות 

איכות  בוועדת  דיון  לקיים  אני קורא  בנוסף  הנוער.  תנועות  וחניכי  בבתי הספר  ותלמידים  תלמידות 

הסביבה למתן סטאטוס על הפרויקט וקביעת פעולות להמשך הדרך. בהתאם לאמור מובאת הצעה זו  

   -להחלטה כדלקמן

 

 אי אפשר לעבור סעיף.    מר ארז ברט: 

 

מועצת  1  מר אילן כהן: מהפכת .  את  תשפ"ג  בשנת  גם  ולקדם  להמשיך  מאשרת  העיר 

תושבות  מול  הסברה  ופעולות  הצעיר,  הדור  בני  בקרב  חינוכיות  פעילויות  קיום  לרבות  המחזור, 

 ותושבי העיר בהתאם להנחיות והחלטות הוועדה העירונית לאיכות הסביבה.  

 

 אתם עוברים על החוק.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

עניבהשאלו    מר אילן כהן: עם  באתי  למה  היום  אותי  שאלו  לורן,  לורן,  היום,  ונשק,   אותי 

  -באתי עם עניבה היום ועם סוכריות לחגיגה לממשלה החדשה

 

 מזל טוב.   מר ארז ברט: 

 

 והנשק זה לממשלה הישנה.   מר אילן כהן:
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   -ברעננה קיים מגוון רחב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אילן עונים לך על ההצעה.   רגע, רגע, אילן, מר חיים ברוידא: 

 

בחינוך,   מר אריאל הילדסהיימר: בעיר  למחזור  המודעות  בהגברת  תמשיך  העירייה  בכבוד,  אילן 

 בהסברה ובאכיפה. דיון בנושא יתקיים בוועדה לאיכות הסביבה הבאה.  

 

   -אילן תודה, הצעה מכובדת מאוד. לורן עייאש בבקשה את ההצעה לסדר מר חיים ברוידא: 

 

 הצעה סתמית. כולנו מסכימים לא היה צריך להעלות אותה בכלל.  בי סלוצקי: גב' ד

 

   -עם תחילת שנת הלימודים בראשון לספטמבר נדרשים גם תלמידי עולים מר לורן משה עייאש: 

 

 סליחה שכחנו הצבעה, מי בעד ההצעה של אילן?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . בסדר לורן עייאש בבקשה.  9, 9? מי נגד? מי בעד ההצעה של אילן לסדר מר חיים ברוידא: 

 

 זה אומר שההצעה נפלה.  9,9רגע, רגע,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא עבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמת כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ההצעה נפלה.  מר מיכאל רייזמן: 
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 בהחלט, בהחלט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לה.  נפלה, נפלה. נפלה, נפ מר חיים ברוידא: 

 

 בהחלט.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כי זו לא הצעה אמיתית. זה סתם פארסה. כל ההצעה... סתם פארסה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

יכולים   מר לורן משה עייאש:  אתם  דיון  יש  כך  אחר  בבקשה.  אז  מילה,  אמרנו  לא  אתכם  שמענו 

 -לעשות מה שאתם

 

 א שלא... לא... להצביע, ולכן התוצאה הי : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה היית צריך... על הזכות שלנו להצביע.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אף אחד לא קיבל את הפרוטוקול, אתם לא קוראים מה ששולחים.  מר לורן משה עייאש: 

 

 הם לא מעניין אותם, נו קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

יודע משהו לורן, קראנו וקראתי גם   קראנו וקראנו גם את ההצעה שלך, אתה : אנה פוזמנטירגב' 

  -את מה שאתה הולך להציע
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  -אני שמעתי מר לורן משה עייאש: 

 

אבל אתה יודע משהו, אתם לא נותנים להצביע על דברים שאנחנו מעלים, אז   : אנה פוזמנטירגב' 

   -אנחנו פשוט אתה יודע

 

  -ת העירשהציבור ידע שאתם בוחרים נגד איכות הסביבה וחזו  מר אילן כהן:

 

   -כן, נפל שלא רוצים מר לורן משה עייאש: 

 

 אחרי שאמרת שאנחנו מסכימים איתך.   מר חיים ברוידא: 

 

 הם מסכימים, הם מסכימים על חד פעמי.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

שוב מר חיים ברוידא:  אני  אנה,  רעננה    אנה,  תושבי  בפני  מתנצל  כאן  הקואליציה  חברי  בשם 

 שנמשיך לעבוד. ן, אנחנו עושים את המקסימום כדי שהגיעו לכא

 

 אל תדאגי יום אחד גם יפעלו לפי חוק.   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 
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 החלטה: 

המשיך ולקדם גם בשנת תשפ"ג את מהפכת המחזור, לרבות קיום פעילויות חינוכיות בקרב ההצעה  

ופעולו הצעיר  הדור  הוועדה בני  והחלטות  להנחיות  בהתאם  העיר,  ותושבי  תושבות  מול  הסברה  ת 

 מספר שקול של קולות בהצבעה נדחתה לאור  העירונית לאיכות הסביבה

 

 

 . הצעה לסדר של לורן משה עייאש בנושא המשך ההשקעה בקהילת העולים במערכת ג

 . החינוך העירונית    

 

שנייה.   מר לורן משה עייאש:  תחילתתכבדו  ב  עם  הלימודים  עולים   1.9-שנת  תלמידי  גם  נדרשים 

למשפחות שאינן דוברות עברית להירשם לבתי הספר ולמוסדות החינוך ולהתחיל את השנה. לא בכדי 

עבור    וההתאמות שנעשות  ,מועדף עבור עולים רבים בזכות ההשקעה העירונית בחינוךרעננה היא יעד  

חשוב שרעננה תמשיך להשקיע עבור ציבור    ך ייעודיים.עולים ושאינם דוברי עברית, אנשי צוות וחינו

ולקב העירונית,  החינוך  במערכת  ברורהוהעולים  אמירה  רכזת    ע  של  התקן  את  ולהפעיל  להמשיך 

  תושבות ותושבי העיר. חינוך לעולים באגף החינוך. זהו מעשה אזרחי וציוני חשוב עבור

 

 לורן יש לי שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וקיים. חדש, חדש.   משה עייאש:  מר לורן

 )מדברים יחד(  

 

 חשבנו שהתקן פה חדש.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מי הוריד את התקן?   מר מיכאל רייזמן: 
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כדלקמן: מר לורן משה עייאש:  החלטה  הצעת  מובאת  לאמור  מקבלת   בהתאם  העיר  מועצת 

  -החלטה

 

 עוד מישהו שהתפטר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 י, הוא לא הפריע לכם.  דב  מר אילן כהן:

 

 לא הפריע, אבל לא קיבל את זכותנו להצביע.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 -אבל תנו לו  מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

 אבל זו הזכות הציבורית שלו, מה את מפריעה לו. תנו לו לדבר.   מר אילן כהן:

 

החלטה   מר לורן משה עייאש:  מקבלת  העיר  זה מועצת  בנושא  העירונית  ההשקעה  את  לשמר 

להמשך מתן השירותים לאוכלוסיית העולים בעיר. עוד יוחלט על קיום דיון   יד את התשתיותולהעמ

החינוך של    בוועדת  הראשון  ציבור    2023ברבעון  זוכה  לה  והמעטפת  הצרכים  בדבר  מעקב  לטובת 

  העולים בעיר.

 

   -בהעירייה רואה... בשילו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, אפשר לשאול?   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  
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היה  יוסי : אנה פוזמנטירגב'  לא  זה,  וכל  והעזרה  התקצוב  וכל  החדשים  עולים  של  הנושא   ,

 מתוקצב בתקציב הקודם שאישרנו. היה סעיף של...  

 

 בדיוק, זה חדש ורוצים שזה ימשיך.  מר לורן משה עייאש: 

 

 לא שומעת אותך.  אני  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תקציב העולים מתוקצב על פי הצורך.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה מתוקצב לפי הצורך, זאת אומרת זה לא משהו חדש או המצאה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

זה...    : גב' דרורה כהן על  אחראית  שהייתה  העובדת  של  הפסקה  הייתה  הפסקה,  הייתה 

 החינוך. 

 

 סקה?  למה הייתה הפ מר מיכאל רייזמן: 

 

 למה הייתה הפסקה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כי התפטרה.   : גב' דרורה כהן

 

 חמור מאוד. חמור מאוד.   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 40 
 

ומפעילה   מר אריאל הילדסהיימר: החינוך,  במערכת  החדשים  העולים  ילדי  רב...  ערך  רואה  העירייה 

 ן יתקיים בוועדת החינוך הבאה. תכניות רבות וכוח אדם ייעודי לנושא. דיון בעניי

 

לסדר   מר חיים ברוידא:  הצעה  זו  לסדר.  ההצעה  על  רבה  תודה  רבה,  תודה  לורן  ראשון  דבר 

 חשובה מאוד. מי בעד לקבל את ההצעה לסדר.  

 

 אפשר להגיד משהו?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנייה אנחנו מצביעים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ד משהו? לפני ההצבעה אני יכול להגיד משהו? אפשר להגי מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה זה משנה מה היא אומרת? תחליט לבד, מה אתה שואל אותו.   מר ארז ברט: 

 

 אבל תחליט לבד. מה זה משנה מה היא אומרת?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה זה משנה מה היא אומרת?   מר ארז ברט: 

 

 מה זה משנה?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 שיצביעו נגד.  דמן: מר חיים גול

 

 אתה ממילא לא מתייחס.   : אנה פוזמנטירגב' 
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 קודם כשהיא אמרה...  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

חבר'ה אנחנו נצביע, תצביעו נגד, תסבירו אחר כך לציבור למה אתם מצביעים  מר חיים ברוידא: 

 נגד עולים חדשים.  

 )מדברים יחד(  

 

א מר לורן משה עייאש:  הגיעו  סליחה,  שהשנה  להוסיף,  רוצה  רק  חדשים,    223ני  עולים  תלמידים 

 .  273בשנה שעברה 

 

 יפה מאוד.  מר חגי בורשטיין: 

 

לכם   מר לורן משה עייאש:  אומר  ואני  הזה,  העניין  בתחום  גם  אני  ובאמת  קטן,  לא  מספר  שזה 

  -ריתשבאמת רויטל אתם עושים עבודה חבל על הזמן. ולקבל אנשים שלא יודעים מילה בעב

 

 כי יש... אז לא צריך להצביע.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא הבנו מה...   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים ביחד(  

 

 אתם לא שומעים, אתם צועקים.  מר לורן משה עייאש: 

 

   -אני לא יכולה להצביע : אנה פוזמנטירגב' 
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יל. חבל שאת לא קוראת דרך אגב, איילת לא שמעת אבל קיבלת את זה במי מר לורן משה עייאש: 

 את הדברים שאת מקבלת. 

 

 קראנו, קראנו.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל לא הבנו, לא הבנו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא הבנו.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אני לא מבינה בדיוק, אם יש תקן.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מי בעד לקבל את ההצעה?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  יימר:מר אריאל הילדסה

 )מדברים יחד(  

 

 . מי נגד? מי נגד?  8 מר חיים ברוידא: 

 

   -אני מצביעה נגד, כי אני לא מצביעה פעמיים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 , ההצעה לא עברה לסדר היום. אני שמח...  9 מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 ה?  יש לי הצעה לסדר. סליחה תהילה, מה קור גב' רונית ויינטראוב: 
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 אז את נגד?  מר לורן משה עייאש: 

 

אתה  : אנה פוזמנטירגב'  קיים.  שהנושא  מאשר  הגזבר  קיים,  הנושא  הנושא,  על  תקצוב  יש  לא, 

 רוצה לאשר את זה פעמיים? 

 

 אנה, את לא יכולה לצעוק.   מר אילן כהן:

 

תקציב הזה.  זה לא... נושא אחר. לא הבאת נושא חדש. אתה לא מבדיל את ה : אנה פוזמנטירגב' 

 אתה מאשר את מה שקיים כבר. 

 

  -חבר'ה יאללה. אישור מועצת העיר מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, יש לי הצעה לסדר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, עבר ההצעה שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

 -סליחה יש לי הצעה לסדר. תהילה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פעמים.  3אני ביקשתי ממנה  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

  -אישור מועצת העיר לעדכון מר חיים ברוידא: 
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 אתם מוכנים...   מר מיכאל רייזמן: 

 

ואני  מר חיים ברוידא:  יו"ר הישיבה  ולא אמרה. אני  נתנה  אני ביקשתי ממנה לעשות, היא לא 

 אחליט פה. 

 

   -סליחה, היועצת המשפטית של העירייה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פעמים מלאות.   3 יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

לסדר   גב' רונית ויינטראוב:  ההצעה  פה,  שנמצא  מי  לכל  יירמס?  פה  שהחוק  בחסותך  נותנת  את 

   -שצריכה לעלות

 

 אבל הפרעתם לנו בהצעות רונית, הפרעתם גם לנו, הפריעו לכם.   מר אילן כהן:

 

ש גב' רונית ויינטראוב:  בית ספר  על  ילדי  3-שמדברת  צריכים  חודשים  והיו  בו.  ללמוד  יוכלו  לא  ם 

   -לעשות אותו באופן

 

את יודעת מה תקשיבי רגע, מכיוון שאני יכול להבין מה שעובר עליכם בימים   מר חיים ברוידא: 

 אלה, אני נותן.  

 

 אתה פתטי, אתה פתטי.   מר חגי בורשטיין: 

 

 קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 
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ל : אנה פוזמנטירגב'  נותן  לא  לה  אתה  שמותר  בגלל  לה  נותן  אתה  עליה,  מרחם  שאתה  בגלל  ה 

 לעלות. 

 

 אתה פתטי.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אילן, עברו ימים קשים, אפשר להתחשב. קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אני אתחיל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה רונית, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מועצה בכלל.  עוד מעט לא נוכל לכנס מר חגי בורשטיין: 

 

 תהילה, אני מבקשת שתדאגי גם לרשות הדיבור כאן כמו שצריך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 קשה לנו להקשיב.    מר אילן כהן:

 

  -הצעה לסדר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית אני רוצה לברר לפני כן.   : גב' דרורה כהן

 

  -השבתת : גב' רונית ויינטראוב



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 46 
 

 

 רונית אני רוצה לדבר בבקשה לפני כן בנושא. תרשי לי.   : גב' דרורה כהן

 

 אני ממש לא מעוניינת כרגע, רשות הדיבור שלי, ואחרי זה את תדברי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל לא, אני רוצה שידברו. רונית משפט, רונית משפט בנושא.   : גב' דרורה כהן

 

 תהילה יש לי את האפשרות,  : גב' רונית ויינטראוב

 

 ראש העיר מנהל את הישיבה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני נורא מבינה ואת כאן שומרת סף. את שומרת סף.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

העיר  עו"ד תהילה סובל:  ראש  שני,  דבר  אחד.  דבר  זה  הקול  את  מרימה  את  תצעקי,  אל  רונית, 

 מנהל את הישיבה, בבקשה תפני אליו. 

 

 בדיוק.   מר אילן כהן:

 

 השאלה אם הוא מנהל אותה כחוק או לא כחוק.   מר חגי בורשטיין: 

 

רונית אני רוצה להגיד משפט אחד בישיבה, זה מותר   : גב' דרורה כהן לי,  רונית את מפריעה 

 לי? 

 

   -בתחילת שנת הלימודים גב' רונית ויינטראוב: 
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  -יד משפטרונית אני רוצה בישיבה להג  : גב' דרורה כהן

 

 רגע, רגע, דרורה רוצה להגיד לך.  מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה להגיד משפט אחד, גם לי יש זכות דיבור. אתם אנשים שמבינים רק    : גב' דרורה כהן

 שוויון, שוויון זכויות. לא הרבה דיברתי.  

 

 תני לה לגמור את ההצעה לסדר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ושא הזה, אני לא רוצה לעבור נושא.  לא, בנ  : גב' דרורה כהן

 

 -אני לא הולכת גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

איילת לא הפרעתי לך, את מתנקמת בי? אני רוצה משפט להגיד, משפט. אם    : גב' דרורה כהן

 הוא לא לעניין תפסיקי אותי. 

 

 באיזה סמכות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וא לא לעניין תפסיקו אותי.  בסדר? אם ה  : גב' דרורה כהן

 

 וזה כי למה? כי את יכולה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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כמי שיושבת יו"ר ועדת קליטה, היום ישבתי עם נחמה מתוך רצון אמיתי ולא   : גב' דרורה כהן

לדעת,  להגיע  וביקשתי  מסודרת.  אכן  העולים  של  הקליטה  באמת  האם  לדעת  בלגן,  סתם  ולא  רעש 

תנועות הנוער? אם כן, כמה מהם? אם לא, מה עושים כדי שישתלבו? זה אחד  משולבים ב  האם הם

מטופלים,  מהם  כמה  לדעת  ביקשתי  שני  דבר  טובה.  יותר  קליטה  שמוכיחים  המאפיינים  הסימנים 

באיזה סוג של טיפול בשפ"ח. כל הדברים האלה באמת מהווים לנו אינדיקציה עד כמה הקליטה של 

אמיתית   היא  החדשים  שזה  העולים  בכלל  לדעת  בלי  איתה,  נפגשתי  באמת  היום  זה  אז  ומהותית. 

  -הנושא ש

 

 מה לא קראת את...   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מה שזה אומר, אם יש דברים שמעניינים אותנו, אנחנו נמצא את הדרך...    : גב' דרורה כהן

 

   -תשמעי זה לא מצחיק, שולחים חומר אתם לא מר לורן משה עייאש: 

 

 הנה היא אומרת שהיא לא קראה, היא רק היום שמעה אותך.  ת  ארז סגן: גב' אייל

 

 היא גם לא בסדר.   מר לורן משה עייאש: 

 

טוב חבר'ה אנחנו נאפשר לרונית. אני רק רוצה לומר דבר אחד, אני רק רוצה  מר חיים ברוידא: 

  -לומר דבר אחד. הרעיון הוא המצב שבו אנשים, העובדה הזאתי שיושבים פה אנשים

 

 רגע זה במימון המפלגה הסוכריות?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 את מפריעה לי איילת.   מר חיים ברוידא: 
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 אה אוקיי.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 איילת את מפריעה לי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני הבאתי, אני הבאתי.   מר לורן משה עייאש: 

 

פוליטית נגדי,  נשים ומצביעים מעמדה  העובדה שסביב השולחן הזה יושבים א מר חיים ברוידא: 

 נגד הציבור.  

 

 די, די עם זה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -זו חוצפה וחרפה מר חיים ברוידא: 

 

  -לנהל את הישיבה בצורה, לנהל ישיבה בצורה חוקית  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -ואין מצב שהציבור, הצבעתם עכשיו מר חיים ברוידא: 

 

 בור על החוק, אז לא... ... תע : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הצבעתם עכשיו נגד עלייה, והצבעתם עכשיו נגד...   מר חיים ברוידא: 

 

 לא הצבענו נגד עלייה.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  
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 יש תקן, אל תספר סיפורים.  מר חגי בורשטיין: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תספר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 הגזבר מאשר שיש תקצוב לנושא של העולים החדשים.  : יראנה פוזמנטגב' 

 

 התקציב קיים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא הצבענו נגד. אבל יש תקצוב על זה, הגזבר אישר שיש תקצוב.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הלאה חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה יהיה כתוב בפרוטוקול.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 משיכים רונית בבקשה. הלאה מ מר חיים ברוידא: 

 

 לא לדבר שטויות.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 9 -נגד 
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  0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות   ברוב  החליטה  העיר  העולים לאשר  לא  מועצת  בקהילת  השקעה  המשך  בנושא  ההצעה  את 

  במערכת החינוך העירונית.  

 

 ית הספר מיתרים במבנה הצעה לסדר של רונית ויינטראוב בנושא השבתת פעילות ב. ד

 החדש     

 

   -בתחילת שנת הלימודים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע אילן, אתם מפריעים לחברה שלכם, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

ב גב' רונית ויינטראוב:  הנוכחית  הלימודים  שנת  מיתרים    1-בתחילת  ספר  בית  נפתח  בספטמבר, 

, אני  בעמוד הפייסבוק שלו  ר מוסדות החינוך ברעננה.נווה זמר, יחד עם שא שכונת  החדש ב  במשכנו

 אודה לך אם לא תפריע לי אילן. 

 

 אבל זה לא מחזור?    מר אילן כהן:

 

אף כתב חיים ברוידא ראש העירייה, ששנת הלימודים  בעמוד הפייסבוק שלו,   גב' רונית ויינטראוב: 

תקלות"  ברעננה ב"אפס  מצטטת.  נפתחה  אני  להערכו,  זאת  ייחס  מוקדמתואף  אלה  .  ת  דבריו  את 

ממבנה מיתרים שנחנך באותו    באותו פוסט חגיגי, מגבה מר ברוידא בצילומים, חלקם כך הוא כותב,

בית ספר מיתרים פועל מזה שנים ברעננה. הבניה של מבנה חדש התאפשרה   היום של פתיחת השנה.

פרנקל  בעיקר סטנלי  מר  של  נדיבה  תרומה  המבורכ  ,בשל  ההחלטה  בזכות  שהתקבלהוכן  ברשות    ת 

הפלור הזרם  את  לאמץ  בעבר,  החינוךהמקומית  מערכת  לחיק  טקס    2018באפריל    .ליסטי  התקיים 
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עת שבאותה  משמע  הספר,  בית  למבנה  הפינה  אבן  עתידה    הנחת  הייתה  שבנייתו  כך  הדברים  עמדו 

 .  לצאת לדרך במהרה

 )מדברים יחד(  

 

 בצורה כזו.   סליחה אני לא יכולה להמשיך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם אנחנו לא יכולנו רונית, הפרעתם לנו.   מר אילן כהן:

 

 אני מחכה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל גם אנחנו לא, הפרעתם לנו גם.   מר אילן כהן:

 

 אני מחכה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה מחזור.   מר אילן כהן:

 

הנחת  2018באפריל   גב' רונית ויינטראוב:  טקס  משמע   התקיים  הספר.  בית  למבנה  הפינה  אבן 

  3שבאותה עת עמדו הדברים כך שבנייתו הייתה עתידה לצאת לדרך במהרה. זה לא קרה וזה התעכב  

פינה  2021במאי  שנים.   אבן  להנחת  טקס  שוב  ברוידא  .  נערך  מר  השנה  אותה  של  על  הודיע  בינואר 

כעבור  אך    באווירה שמחה וחגיגית.  נפתח ואף נחנך בית הספר,  22  בספטמבר  1-ב. ואכן  יציאה למכרז

שבועיים וחצי לאחר פתיחת בית    כשבועיים וחצי הוא נסגר לפתע, ככל הנראה בשל תקלות בטיחות.

  -הנהלת בית הספר הודיעה על תקלת בטיחות בחלון בקומה השלישית, ובסמוךהספר, 

 

 הם עברו וקיבלו וחזרו, דיברנו על זה.   : גב' דרורה כהן
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   )מדברים יחד(

 

 אני לא מנהלת את הישיבה פה, אבל אל תפריעי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אבל דיברנו על זה בפעם שעברה.   : גב' דרורה כהן

 

 ואתם לא הפרעתם לנו? לא הפרעתם?   מר אילן כהן:

 

 אילן אל תפריע.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

כל לסיים את ההצעה לסדר, או  ראש העיר אני אודה לך באמת, רק שאני או גב' רונית ויינטראוב: 

 שיש לך בעיה עם הדברים שאני מציגה כאן ואין תשובה ראויה. 

 

דקות. לא נתנו לו להגיד מילה, אני   5אני לא מבין, קודם הבן אדם ניסה לדבר   מר חיים גולדמן: 

 לא מבין... 

 )מדברים יחד(  

 

ל מר חיים גולדמן:  לויאליות... אני  נפש, של חוסר  גועל  זה, מה הזכות שלה  ... של  א מבין את 

יותר מהזכות שלו לדבר. למה הוא צריך לדבר שלא ישמעו אותו, והוא לא ישמעו אותו, והיא דיברה  

 דקות, ושתקנו כמו דגים.  10דקות והוא דיבר   5עכשיו 

 

חודשים תלמידי בית ספר מיתרים היו   3ועד אתמול במשך כמעט    18.9מאז   גב' רונית ויינטראוב: 

 ם בבתים שלהם,  מפוזרי
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 זה זלזול.   מר אילן כהן:

 

 זה זלזול בחברים, זלזול בחברי מועצת העיר.   מר חיים גולדמן: 

 

 הדקות.  10ראש העיר הסתיימו  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חודשים תלמידי בית ספר מיתרים, בית ספר...   3 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עוד דקה יש לך.   מר חיים ברוידא: 

 

  -לא היו נית ויינטראוב: גב' רו

 

 אבל...   מר אילן כהן:

 

 זה בריוני מה שאתה עושה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שמענו את זה.   מר אילן כהן:

 

   -לתת לשסע את הדברים, להפריע, לא לנהל את הישיבה כך שאפשר יהיה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מילה...חבר'ה הפרעתם לאילן לא שמעו  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אתה לא מתבייש?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 לא, לא, נבחרנו להשפיע. נבחרנו למשול.    מר אילן כהן:

 

 המצב הזה מחייב תשובות ברורות. ואני מבקשת לקרוא את הצעת ההחלטה.    גב' רונית ויינטראוב: 

מנציגי המורכב  בדיקה  צוות  הקמת  על  מחליטה  רעננה  העיר  מקצועסיעות    מועצת  מנכ"ל   ,ואנשי 

נציגות מקצועית של אגפי החינוך, והבינוי  העירייה, היועצת המשפטית, מבקרת העירייה   , ההנדסה 

ההורים  ו הנהגת  של  נציגות  הצוות  יכלול  ובכן  הספר.הכללית  את   ית  ללמוד  יהיה  הצוות  תפקיד 

   -השתלשלות האירועים

 

 שה תם הזמן. רונית תם הזמן, בבק מר אריאל הילדסהיימר:

 

הלקחיםכדי   גב' רונית ויינטראוב:  הפקת  אחר  לעתיד.  לעקוב  בצוות   והמסקנות  תתגבש  בנוסף 

 ... לתלמידיםהרשות, שתפקידה לסייע תכנית סיוע מ

 

 אתה לא יודע לנהל ישיבה, אז אני עוזרת לך.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 ה בית הספר נפתח לאחר קבלת האישורים המתאימים. מבנ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נפתח אתמול ובמהירות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לאור תקלת בטיחות שארעה הוחלט לאפשר לימודים במקומות חלופיים עד   מר אריאל הילדסהיימר:

 להסדרת כל הדרוש, לאחר תיקון הליקויים חזרו התלמידים למבנה.    
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 רוצה רק לענות לך עוד תשובה. אני  מר חיים ברוידא: 

 

 מה מתחם הצעירים לא היה...   : גב' דרורה כהן

 

 אני רוצה לענות לך עוד תשובה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -שנים  3שנים מרכז הצעירים,  3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תרשי לי לדבר, תרשי לי לדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 . יודע שאין כזה דבר אפס תקלות. .. גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רונית ויינטראוב תקשיבי מר חיים ברוידא: 

 

 תעלה את זה להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני יכול להבין לליבך, אבל תרשי לי לדבר. אני יכול להבין אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

להעב גב' רונית ויינטראוב:  יכול  לא  הוא  לא סומכים אתם מבינים למה אף אחד,  כי  החלטות?  יר 

 עליו. אנחנו לא סומכים עליו, תסתכלו על ההתנהלות. 

 

אני רוצה להסביר לך דבר אחד. בקדנציה הקודמת מרכז הצעירים שאת היית   מר חיים ברוידא: 
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 שנים לסיים.  3, לקח לך אחראית לו

 )מדברים יחד( 

 

בתקופתך   מר חיים ברוידא:  המוזיקה  ספר    4מרכז  ובית  זמר  שנים.  נווה  שנים    5היסודי 

 קיבלתי. 

 

 חצי שכונה מאוכלסת בלי בית ספר, בושה וחרפה. בושה וחרפה, בושה וחרפה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם אתה רוצה לענות לי עניינית...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עניתי לך עניינית, אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תענה עניינית לגופו של עניין.  וב: גב' רונית ויינטרא

 

לסדר?   מר חיים ברוידא:  ההצעה  את  לקבל  בעד  נגד?  9מי  מי  אנחנו 9.  עברה  לא  ההצעה   .

 ממשיכים הלאה.  

 

 בקיצור אתה פוחד להתמודד עם הפקת לקחים. זה מחדל בטיחות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנים... מרכז הצעירים.   3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הגיע הזמן שתלמד שכל...   רונית ויינטראוב:  גב'

 )מדברים יחד(  
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 אתה חורג מהסמכות שלך.  מר חגי בורשטיין: 

 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

מיתרים הספר  בית  פעילות  השבתת  בנושא  לסדר  קולות    ההצעה  של  שקול  מספר  לאור  נדחתה 

   בהצבעה.

 

 ירוניות על פי הנספח המצורף. אישור עדכון הרכב ועדות ע . 5

 

המצורף.   מר חיים ברוידא:  הנספח  פי  על  עירוניות  ועדות  הרכב  לעדכון  העיר  מועצת  אישור 

של   מקום  ממלא  בורשטיין  חגי  מכרזים  ועדת  אותו.  ראיתם  ודאי  אז  מראש,  אליכם  נשלח  החומר 

 נחנו ממשיכים הלאה. רונית ויינטראוב. נעבור להצבעה, מי בעד? מי נגד? מי נמנע? לא עבר, א

 

 אתם מבינים? הוא פוגע גם בעבודה של ועדת מכרזים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אישור הארכת כהונת מר חיים ברוידא: 

 

 עמדת פה והורדת אחד אחד לתפקידים ולא ראית שום דבר לנגד עיניך.    גב' מיכל ברם:
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 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 לטה: הח

נדחתה   את מינויו של חגי בורשטיין כממלא מקום רונית ויינטראוב בוועדת מכרזיםאשר  ל  ההצעה

   לאור מספר שקול של קולות בהצבעה.

 

 אישור הארכת כהונת חברי דירקטוריון תאגיד מי רעננה.  .6

 

רכת אישור הארכת כהונת חברי דירקטוריון תאגיד מי רעננה. מבקש את הא מר חיים ברוידא: 

 , את פורשת? כהונתם של חברי דירקטוריון בתאגיד מי רעננה. החברים הם: אבי שאול

 

 אני יוצאת כי אני לא יכולה להשתתף בהצבעה.   גב' מירב מאיר: 

 

 אוקיי בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 את על אחד לא יכולה להשתתף.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -נכון. אז תקראו לי כש גב' מירב מאיר: 

 

  -אז בסדר גמור. מי בעד הארכת מר חיים ברוידא: 

 

 האם הם חברים כעת בדירקטוריון שניהם?    מר ארז ברט: 
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   -חברי הדירקטוריון מר חיים ברוידא: 

 

 רגע שנייה, שנייה, האם כרגע שניהם חברים בדירקטוריון?   מר ארז ברט: 

 

 לא.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן, כן.   מר אילן כהן:

 

 האם כרגע, לדעתי הם לא חברים כרגע.   ברט:  מר ארז

 

 לא, סמדר חברה.   מר חיים ברוידא: 

 

כל אחד מהם, לכן לגבי אחת ההחלטות אי אפשר לקבל, אחד מהם לא חבר    מר ארז ברט: 

 כרגע, אי אפשר להאריך, אפשר אולי לקבל מחדש.  

 

 הוא כיהן בקדנציה שלמה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בל כרגע הוא לא חבר.  א  מר ארז ברט: 

 

רגע, תן לי רגע להשיב. הפרוצדורה של אישור מינוי לבין הארכת כהונה היא   עו"ד תהילה סובל: 

 אותה פרוצדורה.  

 

 לא משנה, זה לא מה שכתוב פה.   מר ארז ברט: 
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 היא אותה פרוצדורה לחלוטין.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אבל זה לא מה שכתוב פה.   מר ארז ברט: 

 

לרשות  תהילה סובל: עו"ד  זה  ואחרי  המים  לרשות  זה  אחרי  רעננה,  מי  ליועמ"ש  הולך  זה 

 החברות... 

 

   -הכול בסדר, אבל אי אפשר להאריך כהונה  מר ארז ברט: 

 

 מי בעד? מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל הסעיף לא נכון.    מר ארז ברט: 

 

 ארז אתה מפריע סליחה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא מפריע, כתוב פה להאריך כהונה.    רט: מר ארז ב

 

 . מי נגד? 9 מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 
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 על מי מצביעים בכלל?   מר חגי בורשטיין: 

 

 על מי מצביעים?    מר ארז ברט: 

 

 , אבי, איפה אבי? 7נגד  9אבי שאול.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבי יצא.  אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

 אבי יצא.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 7 -נגד 

  0 –נמנע 

 מירב מאיר לא נכחה בהצבעה

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  דירקטוריון  מועצת  כחבר  שאול  אבי  של  כהונתו  את  להאריך 

   תאגיד מי רעננה.  

 

 -ל סמדרמי בעד הארכת כהונתה ש  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מי בעד? מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר:
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 רגע, תקראו למירב, היא יצאה.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 כן, בטח, בטח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה היא יצאה?    : גב' דרורה כהן

 

 היא בת דודה של אבי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  חיים ברוידא: מר 

 

 נגד מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הארכה של סמדר גל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -סמדר ממשיכה לכהן שנתיים 9מול  9מי בעד?  9הארכה של סמדר גל.  מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -ה. היא כרגעכרגע היא ממשיכה לכהן עד שהיא תסיים את תפקיד  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, הכהונה שלה מתבטלת. מה לעשות.   מר ארז ברט: 
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 לא מתבטלת, היא מסיימת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היא לא סיימה עדיין.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 תהילה אמרה שהיא מתבטלת.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

אני   עו"ד תהילה סובל:  איילת,  מתבטלת  שהיא  אמרתי  אמרתי  לא  לא  אני  זה.  את  אמרתי  לא 

 שהיא מתבטלת.  

 

 קצת כבוד למוסד...   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

אותה  מר אריאל הילדסהיימר: תביא  שאילתה  שולח  כשאתה  הבאה,  פעם  השאילתה  את  תביא  אתה 

 תהיה רציני, שלא המבקרת תראה לך את השאילתה. 

 

 ין לך זכות להתערב בדברים האלה. אתה עובד ציבור, א מר חגי בורשטיין: 

 

 יש לו זכות להתערב.   מר חיים ברוידא: 

 

 אין לו.  מר חגי בורשטיין: 

 

להתערב   מר חיים ברוידא:  זכות  לו  היה  גם  להתערב.  זכות  לו  לפני יש  שלך  העבר  את  ולפתוח 

 שדיברנו. 
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 הוא צריך להיות מקצועי בדברים שלו.  מר חגי בורשטיין: 

 

 טוב, בסדר, בסדר, אוקיי בסדר. אני מציע חגי שאתה תירגע.  : מר חיים ברוידא

 

 בינתיים אתה עצבני לא אני.  מר חגי בורשטיין: 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

נדחתה לאור   את המשך כהונתה של סמדר גל כחברת דירקטוריון בתאגיד מי רעננהאשר  ההצעה ל

    מספר שקול של קולות בהצבעה

 

 . 2022 –אישור תיקון לחוק עזר לרעננה )הסדרת גדר חיה(, תשפ"ב  .7

 

 7לפני שניגש לסעיפים הבאים אבקש מהיועצת המשפטית להתייחס לסעיפים   מר חיים ברוידא: 

 , תהילה בבקשה.  10עד 

 

עד    7אוקיי, יש כאן תיקון שהוא משותף לכל חוקי העזר, שמפורטים מסעיף   עו"ד תהילה סובל: 

גם הוצג במסגרת הדיון הקודם, במסגרת הישיבה הקודמת. לצורך אישור תיקון צו העיריות    , וזה10

ובהנחיה   ובאישור  עבירות קנס רעננה, שבעצם מרכז את כל סעיפי העונשין של חוקי העזר ברעננה. 

סעיפי   את  למחוק  התבקשנו  הפנים  משרד  הנחיית  לפי  חוזרת,  אני  פעם  עוד  הפנים  משרד  ובבקשת 
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שנשארו עוד בחוקי עזר שמפורטים כאן, כדי שלא תהיה כפילות. שלא יהיה מצב שגם בצו העונשין  

יוכל  העיריות   שהוא  כדי  ביקש  הפנים  משרד  לכן  עונשין.  סעיפי  העזר  בחוקי  וגם  עונשין  סעיפי  יש 

לאשר את צו עבירות קנס למחוק את סעיפי העונשין מחוקי העזר שמפורטים פה. תיקון שרלוונטי אך 

, חוק עזר לרעננה הסדרת גדר חיה, מופיע תיקון נוסף בנוגע לדרישה של העירייה מבעל  7מספר  ורק ל

נכס לטפל בגדר שלו, גדר חיה שפולשת למרחק הציבורי. דרישה שאם היא באה במהלך שנת שמיטה,  

היא תידחה, היישום שלה יידחה עד לסוף שנת השמיטה. וכמובן הכול בכפוף לכך שלא מדובר במפגע  

 יחותי, שמסכן את הציבור. ואז בוודאי הוא יהיה חייב בעל הנכס לטפל מיידית. בט

 

נגיד למדרכה שרוחב המדרכה   : אנה פוזמנטירגב'  עוברת  וגדר חיה 90זאת אומרת שאם הגדר   ,

 ס"מ והוא בלט לתוך המדרכה.   40נמצאת בבניין, והוא גדל מחוץ לגדר כבר 

 

 מפגע בטיחותי.   מר חיים גולדמן: 

 

  -אם זה לא מפגע בטיחותי "ד תהילה סובל: עו

 

 אני שואלת, אני שואלת.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה מפגע בטיחותי.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה זה מפגע בטיחותי.   גב' מירב מאיר: 

 

   -אני שואלת, האם : אנה פוזמנטירגב' 

 

והם עו"ד תהילה סובל:  בעירייה  פקחים  יש  המקצועיים,  הגורמים  הגדרת  זה   לפי  אם  קובעים 
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 מפגע בטיחותי או לא.  

 

 ואז כן אוכפים את זה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בוודאי, אז יהיה מיידי. זה אך ורק במקרים שאין כאן מפגע בטיחותי.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 -אוקיי, אז אנחנו נעבור ל מר חיים ברוידא: 

 

 פיקוח נפש דוחה שבת ובטח דוחה...  מר חיים גולדמן: 

 

תשפ"ב   ים ברוידא: מר חי חיה  גדר  הסדרת  לרעננה,  עזר  לחוק  תיקון  בעד 2022אישור  מי   .

 התיקון? 

 

 . 11מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 11, 7 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי עבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  11 –בעד 

 7 -נגד 
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  0 –נמנע 

 החלטה: 

העיר לאשר    מועצת  קולות  ברוב  תשפ"ב  החליטה  חיה(,  גדר  )הסדרת  לרעננה  עזר  לחוק    –תיקון 

2022 .  

 

 . 2022 –אישור תיקון לחוק עזר לרעננה )עצים מסוכנים(, תשפ"ב  .8

 

. מי בעד התיקון לחוק 2022  –אישור תיקון לחוק עזר עצים מסוכנים תשפ"ב   מר חיים ברוידא: 

  .2022 –עזר עצים מסוכנים תשפ"ב 

 

 מה ההבדל בין זה לקודם?    :דוברת

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 11, 7 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סליחה אתם שומעים על מה אתם מצביעים?   מר לורן משה עייאש: 

 

 :הצבעה

  11 –בעד 

 7 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

   . 2022 –סוכנים(, תשפ"ב תיקון לחוק עזר לרעננה )עצים ממועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 
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 . 2022 –(, תשפ"ב חאישור תיקון לחוק עזר לרעננה )הגנה על הצומ .9

 

   -אישור תיקון לחוק עזר רעננה הגנה על הצומח מר חיים ברוידא: 

 

 למה לא מתאים לכם?   מר לורן משה עייאש: 

 

 . 2022 –תשפ"ב  מר חיים ברוידא: 

 

 מה לא מתאים לך?   מר לורן משה עייאש: 

 

 זה שההצבעה שלכם היא פוליטית זה לא ייאמן.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא ייאמן.  מר לורן משה עייאש: 

 

   -אישור תיקון לחוק עזר לרעננה הגנה על הצומח מר חיים ברוידא: 

 

 אתם שומעים על מה אתם מצביעים? באמת.   מר לורן משה עייאש: 

 

 ר לרעננה? . מי בעד התיקון לחוק עז2022 מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא יאומן.  מר לורן משה עייאש: 
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 . 11 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד? עבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  11 –בעד 

 7 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  תשפ"ב  מועצת  הצומח(,  על  )הגנה  לרעננה  עזר  לחוק    –תיקון 

2022 .  

 

 . 2022 –וק עזר לרעננה )מפגעי תברואה(, תשפ"ב אישור תיקון לח . 10

 

תברואה מר חיים ברוידא:  מפגעי  לרעננה  עזר  לחוק  תיקון  בעד  2022  –תשפ"ב    אישור  מי   .

 .  12התיקון לחוק העזר? 

 

 . 11 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אנה גם הצביעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 11  מר אילן כהן:

 

 מי נגד?  עבר. אה  מר חיים ברוידא: 
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היא לא הצביעה. רונית סליחה  רונית לא יודעת, מי נמנע? אולי רונית נמנעת.   מר לורן משה עייאש: 

 לא הצבעת. רונית לא הצבעת. 

 

 זה נמנע. הוא שאל מי נמנע.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אני שוקלת להעלות חוק עזר שכבר קיים, להעלות אותו כמובן.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 :עההצב

  11 –בעד 

 7 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

  . 2022 –, תשפ"ב )מפגעי תברואה(תיקון לחוק עזר לרעננה מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

 

 , על רקע קושי בגיוס כוח אדם 70אישור לקליטת והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל  . 11

 . 4/2014הפנים כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד  

 

אישור לקליטת והארכת שירות, אני שמח שיש פה תושבים שרואים מה קורה  מר חיים ברוידא: 

גיל   מעל  הוראה  לתומכי  שירות  והארכת  לקליטת  אישור  אדם, 70פה.  כוח  בגיוס  קושי  רקע  על   ,

 . 4/2014כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוק מנכ"ל משרד הפנים 

 

 ל זה לא היה בישיבה הקודמת הסעיף הזה?  אב : אנה פוזמנטירגב' 
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 אבקש ממנכ"ל העירייה להתייחס, אריאל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -הצבענו על הסעיף, אז עוד הפעם אנחנו : אנה פוזמנטירגב' 

 

 . 4/2014בהתאם לחוזר מנכ"ל  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אה זה בן אדם חדש?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

ועדת כשירות מבוקש לקלוט   היימר:מר אריאל הילדס  פי המלצת  ועל  ולהאריך  בהתאם לחוזר מנכ"ל 

גיל   . החומר וההמלצות נשלחו אליכם מראש. בתפקידים הללו קשה 70שירות לתומכי הוראה מעל 

 מאוד לגייס, אתם מכירים. אז אפשר לעבור להצבעה. 

 

 מי בעד? פה אחד עבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תה רואה, לא הכול נגד.  א מר חגי בורשטיין: 

 

, על רקע  70קליטת והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל  החליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 . 4/2014קושי בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

 תוח בע"מ, בנוגע בין היתר לפי 2001אישור התקשרות העירייה עם מגדלי רותם שני  .12

  11-17, ברחוב ברנדיס 412-415חלקות  6583השצ"פ בפרויקט במקרקעין הידועים כגוש  

 א' לפקודת העיריות.   198רעננה, בהתאם לסעיף  
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שני   מר חיים ברוידא:  רותם  מגדל  עם  העירייה  התקשרות  היתר   2001אישור  בין  בנוגע  בע"מ, 

כגוש   הידועים  במקרקעין  בפרויקט  השצ"פ  ברנדיס  412-415חלקות    6583לפיתוח  ברחוב   ,11-17  

לפקודת העיריות. זה דברים שנחתמו ונסגרו בקדנציה הקודמת. אנחנו רק    198רעננה, בהתאם לסעיף  

 רוצים לאשרר את זה. אז אני אבקש מהיועצת המשפטית שתסביר.  

 

  3במסגרת תכנית הבנייה של רותם שני ברחוב ברנדיס, שעסקה בהקמה של   עו"ד תהילה סובל: 

משנת   המקומית  הוועדה  לאישור  ובהתאם  חדשים,  מגורים  זה 2016בנייני  הוא  היזם  כי  סוכם   ,

שיפתח את שטחי השצ"פ במקום. ובעקבות אישור זה ניתנו היתרי בנייה לפרויקט, והייתה הריסה,  

על   חותמת  בעצם  העירייה  משפטית,  זה  את  להסדיר  כדי  לפקודה  בהתאם  הבניינים.  נבנו  וכמובן 

לחוק,    198תקשרות עם רותם שני, לפיתוח שטחי השצ"פ. זה הסכם בעיקרון שהוא לפי סעיף  הסכם ה

בגין  ולכן  עצמו.  המתחם  את  לשרת  שאמורות  פיתוח  בעבודות  ומדובר  מאחר  ממכרז.  פטור  הוא 

העבודות האלה, היזם צריך לשלם, זאת אומרת הוא זה שמפתח את השצ"פ, והעירייה נדרשת לשאת  

 ₪ כולל מע"מ.  702,000מדנים שנערכו על ידי גזבר העירייה, עומדים על בתשלום שלפי או

 

 זה כבר נעשה נכון?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הפיתוח נעשה כבר כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 זאת אומרת אנחנו מאשרים את ההתקשרות בדיעבד?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בדיעבד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 זה דרך אחת להסדיר את זה משפטית. זו דרך חוקית.  עו"ד תהילה סובל: 
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 למה לא הסדרנו את זה קודם?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע, ואם זה לא היה מאושר עכשיו במועצה, אז זה לא היה גב' מירב מאיר: 

 

פשוט  מר חיים ברוידא:  אנחנו  קודם.  היית  שאת  בקדנציה  זה  שקבע  מי  זה,  את  שהסדיר  מי 

  -שיו, מתקנים את המאשררים עכ

 

 אבל העבודות היו בקדנציה שלך, למה לא דאגת להביא את זה לאישור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הסגירה והחוזה שהם עושים את זה בעצמם מר חיים ברוידא: 

 

 בסקי בכל...  ואתה עוד מעט תאשים גם את אוסטר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -לך עוד פעם. אני רוצה להסביר לך אני רוצה להסביר  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני רוצה להסביר לך עוד פעם.  מר חיים ברוידא: 

 

מסביר    4הוא   גב' רונית ויינטראוב:  הוא  מחדל,  בכל  שתמיד  מסביר  והוא  עיר,  ראש  כבר  שנים 

 שהשלטון הקודם והקודם. 

 

 .  אני רוצה רק להסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

 בפעם קודמת אני חושבת שזה היה...  אוב: גב' רונית ויינטר
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  -תקשיבו רגע מר חיים ברוידא: 

 

 שנה.  12זה ביבי אשם, כבר  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -רונית, אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

אתה לא צריך להסביר, אתה לא מקשיב לי בצורה מכובדת. אני גם לא רוצה   גב' רונית ויינטראוב: 

 הפעם.   להקשיב לך

 

  -אני רוצה להסביר לך, אז אני רוצה להסביר לך. בקדנציה שלך מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לא רוצה להסביר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בקדנציה שלך מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה להשמיץ, אתה רוצה להשמיץ.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא רוצה להשמיץ.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה אוהב להשמיץ רונית ויינטראוב: גב' 

 

 אתה אומר קדנציה שלך.   מר חגי בורשטיין: 
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 מה שנקרא רטרואקטיבי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד האישור של הדבר הזה? מי בעד האישור?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

ברוב   עו"ד תהילה סובל:  העיר  מועצת  ידי  על  מאושר  להיות  צריך  כוללת  ההסכם  והיא  חבריה, 

מקובלת   שהיא  תמורה  היא  הפיתוח  עבור  שהתמורה  ומלמן,  יוסי  של  שאמרתי  כמו  דעת  חוות 

שהפרויקט  וכמובן  דומים.  פרויקטים  עם  אחד  בקנה  עומדת  האלה.  בסכומים  האלה  בפרויקטים 

השבחה   מהיטלי  יקוזז  הכסף  העירייה.  עם  מטיבה  פה  והתקשרות  ויעילות,  חיסכון  מטעמי  נדרש 

 אמורים להתקבל מטעם אותו יזם בפרויקטים אחרים שלו בעיר, בגדוד העברי, וזהו. ש

 

 זה חוקי לקזז מהשבחות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

מי בעד אישור התקשרות העירייה עם מגדלי רותם שני כפי שהקראתי קודם  מר חיים ברוידא: 

 .  1לכן? מי נגד? נגד 

 

 אתה הצבעת נגד מיכאל?   לדסהיימר:מר אריאל הי

 

 לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר:
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 נמנעים.  2יש נמנעים? אה אוקיי, יש   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  15 –בעד 

 0 -נגד 

  2 –נמנע 

  לורן עייאש לא נכח בהצבעה.

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  שני  התקשמועצת  רותם  מגדלי  עם  העירייה  בע"מ,    2001רות 

, ברחוב 412-415חלקות    6583בנוגע בין היתר לפיתוח השצ"פ בפרויקט במקרקעין הידועים כגוש  

  . א' לפקודת העיריות 198רעננה, בהתאם לסעיף  17-11ברנדיס 

 

 ה הסמכת גזבר העירייה למתן הרשאה לבעלי תפקידים במוסדות חינוך כמורשי חתימ .13

 בחשבונות בתי הספר.   

 

הסמכת גזבר העירייה למתן הרשאה לבעלי תפקידים במוסדות חינוך כמורשי  מר חיים ברוידא: 

 יוסי תסביר בבקשה.  חתימה בחשבונות בתי הספר. 

 

חשבונות בתי הספר הם בבעלות העירייה, ולכן כל שינוי שם בזכויות החתימה   מר יוסי מזרחי: 

כדי לא להביא את זה לאישור מליאה כל פעם, הרי למעשה זה חשבונות   דורש את אישור העירייה.

הורים וחשבונות של מנהלת בית הספר ומזכירת בית הספר ונציג ההורים, וזה מתחלף כל הזמן ומידי 

 שנה. אז מבקשים להסמיך אותי, כדי שאני אאשר לבנקים את החלפת הזכויות. 
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 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 בדרך כלל מורשי החתימה זה מזכירת בית הספר נכון?   : הןגב' דרורה כ

 

 אמרתי מזכירה מנהלת וייצוג הורים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מי נגד? כולם בעד, פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אילן נגד.  מר יוסי מזרחי: 

 

 עבר.  מר חיים ברוידא: 

 

העיר   את  מועצת  לאשר  אחד  פה  למהחליטה  העירייה  גזבר  תפקידים הסמכת  לבעלי  הרשאה  תן 

 . במוסדות חינוך כמורשי חתימה בחשבונות בתי הספר

 

 למפקד מילואים פעיל בהתאם לתקנות הסדרים  25%אישור לקביעת הנחה בשיעור של  .14

 . 2022 –במשק המדינה )הנחה מארנונה( )תיקון(, התשפ"ג   

 

של   מר חיים ברוידא:  בשיעור  הנחה  לקביעת  מ  25%אישור  בהתאם למפקד  פעיל  ילואים 

 . יוסי תסביר בבקשה.  2022 –לתקנות הסדרים במשק המדינה, הנחה מארנונה, תיקון, התשפ"ג 

 

 אפשר להעיר על זה משהו?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע שיוסי יסביר.    מר ארז ברט: 
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 רק שראוי שיוסי יציג את זה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 על זה משהו.  אני רוצה להעיר מר מיכאל רייזמן: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

חייל   מר מיכאל רייזמן:  לכל  הנחה  לתת  ישראל  מדינת  של  השעה  מהוראת  שחלק  יודע  אני 

הנחה בארנונה. אני מבין שעכשיו מישהו החליט לקחת אנשים    5%ימים בשנה,    Xמילואים פעיל מעל  

  -מיוחדים למשרתי המילואים

 

 ?  מי זה מישהו מר חיים גולדמן: 

 

 מיוחדים באמת.    מר אילן כהן:

 

 מי זה מישהו?   מר חיים גולדמן: 

 

 שרת הפנים שהייתה איילת שקד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 איילת שקד?  מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  מר מיכאל רייזמן: 
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 ממשלת ישראל בחוק ההסדרים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן, כן, כן,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה מה שהוא מסביר.   יין: מר חגי בורשט

 

אנשים   מר מיכאל רייזמן:  ציבור  על  אותו  להעדיף  אנשים,  ציבור  את  לקחת  החליטו  אמרתי. 

ממשלת   ציבור  על  ולא  הרענני  הציבור  חשבון  על  שבא  נוספת  הטבה  שהוא  איזה  לו  ולתת  אחר, 

מפקדים, אלא  ישראל. אני חושב שההנחה הזאתי צריכה להיות זהה לכל משרתי המילואים, לא רק ל

  -לכל חייל מילואים שעושה את אותה מכסת ימים שעליה מדובר. אם מדינת ישראל

 

 לא, לא, לא הבנתי מי...    : גב' דרורה כהן

 

ישראל חושבת שהאנשים  מר מיכאל רייזמן:  לסיים את הדיבור, בסדר? אם מדינת  לי  תני  אבל 

לתת להם איזה שהיא הטבה, שתתכבד  האלה יש להם איזה שהיא אחריות מיוחדת, ולכן היא רוצה  

   -במילואים דמדינת ישראל ותחליט שמ"פ או מג"

 

 זה מה שהיא עשתה אבל.   מר חיים גולדמן: 

 

 רגע,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל זה מה שהיא עשתה.   מר חיים גולדמן: 

 

דר מר מיכאל רייזמן:  ולא  לי לסיים את המשפט. שתעשה את זה דרך כספי המדינה,  ך  רגע, תן 
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 כספי הרשויות.  

 

 המדינה נותנת שיפוי על ההנחה הזאת. אז בוא אני רוצה להעיר.  מר יוסי מזרחי: 

 

שיפוי מלא על הדבר הזה. חבר'ה אתם לא קוראים את החומר. לא נתתם לו   מר אריאל הילדסהיימר:

 להציג אפילו. תנו לו להציג. 

 

 רגע, אבל נעשתה פה איפה ואיפה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא.  ר יוסי מזרחי: מ

 

 למה אתה אומר לא?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הרציונל סביב זה, המפקדים עושים יותר מילואים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע תנו לי לשמוע.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

הנושא   מר אריאל הילדסהיימר: את  הציג  שיוסי  לפני  שאלות  שואלים  אבל  חבר'ה  תסביר,  אולי  יוסי 

 לכולם. 

 

 תנו ליוסי להסביר.    ז ברט: מר אר

 

ושל   : אנה פוזמנטירגב'  המשפטי  היועץ  של  ההסבר  את  שומעת  לא  אני  אם  ככה,  מודיעה  אני 

   -יוסי, אני אוטומטית מצביעה נגד. אז תהיו בשקט
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 תנו לשמוע, באנו לשמוע.    מר ארז ברט: 

 

 אחרת אני לא שומעת.   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 להיות בשקט אנה ביקשה, אם לא, תצביע בעד.   דמן: מר חיים גול

 

אני  : אנה פוזמנטירגב'  לא שומעת את ההסבר שלהם,  אני  אני אם  ביחד,  כולם  לצעוק  תמשיכו 

 אוטומטית מצביעה נגד.  

 

שמשרת  מר יוסי מזרחי:  מי  הם,  באשר  המילואים  משרתי  כל  של  בסיסית  הנחה  יש  ראשית 

 מילואים פעיל. 

 

 יוסי תרים את הקול בבקשה.   : גב' דרורה כהן

 

 אני אצעק, אני אצעק. עד שם אני אצעק.  מר יוסי מזרחי: 

 

 . 55%-הוא פוחד שאם היא תשב לידו, ההנחה הזאתי תעלה ל מר חיים גולדמן: 

 

בשיעור   מר יוסי מזרחי:  בסיסית  הנחה  קשורים   5%ישנה  שאינם  המילואים,  משרתי  לכל 

הנחה   מתוך  המילואים.  ימי  פלוגות  לכמות  מפקדי  פעילים  מפקדים  מפקדים,  ומעלה  שאותם 

   -ומג"דים, כמות ימי המילואים שלהם היא עולה לאין ערוך על פני המשרתים או החיילים הסדירים
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 זאת הנחה אבל שלא בטוח שהיא נכונה, זו רק הנחה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה מה שהחוק קבע.    מר ארז ברט: 

 

וא מג"ד בפועל או מ"פ בפועל, לא רס"ן, אלא בעל תפקיד בפועל  כל אחד שה מר יוסי מזרחי: 

, האנשים או אותם הזכאים אנחנו  25%, ועל ההנחה הזאת של  25%במילואים, זכאי לקבל הנחה של  

מלא   שיפוי  ומתקבל  הצהרה.  סמך  על  ולא  קובעים  אנחנו  לא  מהצבא,  שלהם  השמות  את  מקבלים 

 על ההנחה מהמדינה.  100%בשיעור 

 

למי   יכאל רייזמן: מר מ או  למ"פ  או  למג"דים  רק  ניתנת  הזאתי  שההטבה  זה  על  מוחה  אני  רק 

 -שהוחלט, ולא לכל אותם אלו

 )מדברים יחד(  

 

  -חבר'ה אנחנו עוברים להצבעה מר חיים ברוידא: 

 

 מותר למפקד מילואים פעיל להצביע?   מר ארז ברט: 

 

 מי בעד? רגע חבר'ה מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי, כמה יש כאלה ברעננה?   : דרורה כהן גב'

 

 נקבל רשימות ונראה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד? דרורה... מי בעד?   מר חיים ברוידא: 
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 נקבל רשימות.   מר יוסי מזרחי: 

 

מה מר חיים ברוידא:  הזאתי  שההנחה  ליבי  לתשומת  מי  1.1.2022-מעירים  בעד?  מי  בעד?  מי   .

 נגד? 

 

 על מה אנחנו מצביעים? לא שומעים יש פה רעש.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נקריא עוד פעם, בואו נקריא עוד פעם.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא יודעת על מה אני מצביעה מרוב רעש פה.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -שהתקציבהאם את מסכימה   : גב' דרורה כהן

 

  -אני קורא עוד פעם בשביל איילת. אישור לקביעת הנחה מר חיים ברוידא: 

 

 ארז אסור לו להצביע.    מר אילן כהן:

 

למפקד מילואים פעיל בהתאם לתקנות    25%מי בעד קביעת הנחה בשיעור של   מר חיים ברוידא: 

   -הסדרים במשק המדינה
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 ת.  יכולה להיות גם מפקד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בהחלט.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

של   מר חיים ברוידא:  בשיעור  הנחה  קביעת  בעד  פעיל   25%מי  מילואים  ולמפקד  למפקדת 

, וזאת החל מיום  2022  –בהתאם לתקנות הסדרים במשק המדינה )הנחה מארנונה(, תיקון, תשפ"ג  

 אר זה עבר.  נמנע, כל הש 1? מי בעד? מי בעד? מי נגד? מי נמנע? אוקיי,  1.1.2022

 

 לא, לא, אני לא הבנתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא נגד.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני הצבעתי נגד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 נגד כל השאר בעד.  1אמרתי  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנע, לא אמרת נגד.  1אמרת  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא, לא, אמרתי מר חיים ברוידא: 

 

 שמעת מה שאמרת, זה בסדר. לא  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לדעת כמה זה גורע מהתקציב?   האם אנחנו זכאים  : גב' דרורה כהן
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 )מדברים יחד( 

 

 חברים אני נועל את הישיבה הזאת.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  17 –בעד 

 1 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  של  מועצת  בשיעור  הנחה  פעיל למפקד    25%קביעת  מילואים 

   .2022 –בהתאם לתקנות הסדרים במשק המדינה )הנחה מארנונה( )תיקון(, התשפ"ג  

 

 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


